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Sēde sasaukta plkst. 09.00 

Sēdi atklāj plkst. 09.01 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītājs Sandra Pētersone – domes priekšsēdētāja vietniece tautsaimniecības jautājumos   

Protokolētāja Aija Šprunka – Administratīvā departamenta Dokumentu vadības nodaļas vecākā 

lietvede 

 

Sēdē piedalās 16 deputāti: 

Eva Kārkliņa  

Antra Grūbe (pievienojas plkst.11.25; iziet plkst.11.45, pievienojas plkst.11.49; iziet 

plkst.14.13, pievienojas plkst.14.19) 

Ilva Norenberga (iziet plkst.11.39, pievienojas plkst.12.10; 

Sandra Pētersone  

Gundars Sebris (iziet plkst.15.50, pievienojas plkst.15.59) 

Ainis Stūrmanis  

Aldis Pinkens  

Māris Rozenbergs (iziet plkst.09.46, pievienojas plkst.09.50; iziet plkst.13.16, pievienojas 

plkst.13.18) 

Andis Astrātovs  

Dainis Karols (iziet plkst.09.22, pievienojas plkst.09.23; iziet plkst.10.21, pievienojas 

plkst.10.25; pēc pārtraukuma plkst. 11.25, pievienojas plkst.11.26; iziet plkst.14.14, pievienojas 

plkst.14.19; iziet plkst.16.19, pievienojas plkst.16.32) 

Andra Grīvāne-Bārda (iziet plkst.11.03, pievienojas plkst.11.07; pēc pārtraukuma plkst. 13.12 

pievienojas plkst.13.14) 

Kalvis Kalniņš  (Zoom tiešsaistes platformā nav redzams no plkst. 10.46 līdz plkst. 11.00; nav 

redzams no plkst. 11.14 līdz plkst. 11.15; iziet no Zoom tiešsaistes platformas plkst. 12.10) 

Gaidis Bērziņš (pēc pārtraukuma plkst.11.25, pievienojas plkst.11.26; pēc pārtraukuma 

plkst.13.12, pievienojas plkst.13.31) 

Juzefa Kļava   

Almants Kalniņš (pēc pārtraukuma plkst. 11.25, pievienojas plkst.11.35; iziet plkst13.30, 

pievienojas plkst.13.31; iziet plkst.13.49, pievienojas plkst.13.52; iziet plkst.13.57, pievienojas 

plkst.13.59; iziet plkst.14.00, pievienojas plkst.14.04; iziet plkst.16.03, pievienojas plkst.16.14) 

Lauris Pīlēģis (pēc pārtraukuma plkst. 11.25, pievienojas plkst.11.26; iziet plkst.11.49, 

pievienojas plkst.11.51; iziet plkst.13.27, pievienojas plkst.13.29) 
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Sēdē nepiedalās 3 deputāti: 

Andis Āboliņš – attaisnotā prombūtnē 

Ieva Brūna-Labāne 

Oļegs Solovjovs  

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: 

Valdis Bārda – pašvaldības izpilddirektora p.i. un izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas 

un nekustamā īpašuma jautājumos 

Diāna Tabulēvica – Juridiskā, iepirkumu, kapitālsabiedrību uzraudzības departamenta vadītāja 

Aigars Šturms – Juridiskā, iepirkumu, kapitālsabiedrību uzraudzības departamenta vecākais 

jurists 

Daira Slavinska – Juridiskā, iepirkumu, kapitālsabiedrību uzraudzības departamenta vecākā 

kapitālsabiedrību pārvaldības speciāliste 

Jekaterina Lola – Finanšu un grāmatvedības departamenta vadītāja 

Inga Purviņa – Administratīvā departamenta vadītāja 

Lauris Laicāns – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta plānošanas 

nodaļas vadītājs 

Ina Lībeka – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta projektu vadības 

nodaļas vecākā projekta vadītāja 

Sanda Ķiršakmene – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta projektu 

vadības nodaļas projektu vadītāja 

Žanete Grīnberga – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta projektu 

vadības nodaļas projektu koordinatore 

Renāte Freiberga – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta plānošanas 

nodaļas uzņēmējdarbības un NVO konsultante 

Dace Cine – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta tūrisma nodaļas 

vadītāja 

Inga Romaško – Nekustamo īpašumu un vides aizsardzības departamenta vadītāja 

Jānis Pauliņš – Nekustamo īpašumu un vides aizsardzības departamenta vides pārvaldības 

nodaļas vadītājs 

Inita Fedko – Administratīvā departamenta Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja 

Marta Rake – Lasmane – Administratīvā departamenta Sabiedrisko attiecību nodaļas vecākā 

sabiedrisko attiecību speciāliste 

Roberts Ķēniņš – Informācijas un komunikācijas tehnoloģiju nodaļas informācijas sistēmas 

attīstības speciālists 

Aija Šprunka – Administratīvā departamenta Dokumentu vadības nodaļas vecākā lietvede 

 

Citi: 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Marika Grohjacka – Laidzes un Vandzenes pagasta pārvaldes vadītāja 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Inta Zaķe – Talsu novada Bāriņtiesas priekšsēdētāja  

Jānis Pāvuliņš – Talsu novada Bāriņtiesas priekšsēdētājas vietnieks juridiskajos jautājumos 

Tatjana Kuzmuka – Talsu novada Sociālā dienesta sociālās palīdzības nodaļas vadītāja 

Ieva Šaudena – Rojas Kultūras centra kultūras pasākumu organizatore 

 

 Tiek informēts, ka saskaņā ar Pašvaldību likuma 38. panta otro daļu domes sēdē tiek 

veikts audiovizuāls ieraksts, un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 

 

Sandra Pētersone iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  
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 DARBA KĀRTĪBA: 

            Lemjošā daļa 

1. Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 13. decembra lēmumā Nr. 

466 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga apstiprināšanu” un Talsu 

novada pašvaldības domes 2024. gada 12. marta lēmumā Nr. 71 “Par Talsu novada 

pašvaldības Centrālās pārvaldes amatu kataloga apstiprināšanu”. 

2. Par Rojas brīvdabas estrādes Jūras ielā 10, Roja, Rojas pagastā, Talsu novadā nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā. 

3. Par Virbu pirmsskolas izglītības iestādes “ZĪĻUKS” nolikuma apstiprināšanu. 

4. Par Pūņu sākumskolas nolikuma apstiprināšanu. 

5. Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra nolikumā “Talsu novada 

Sadarbības grupas bērnu tiesību aizsardzības nolikums”. 

6. Par Andra Dzeņa atbrīvošanu no Valdemārpils vidusskolas direktora amata. 

7. Par Talsu novada pašvaldības Dzīvokļu komisijas nolikuma apstiprināšanu. 

8. Par Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta lēmuma Nr. 114 “Par Talsu novada 

Dzīvokļu komisiju” atzīšanu par spēku zaudējušu. 

9. Par Nadīnes Freimanes iecelšanu Talsu novada Zaļumsaimniecības komisijas locekļa 

amatā. 

10. Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2022. gada 4. jūlija nolikumā “Talsu 

novada Ilgtspējīgas vides attīstības komisijas nolikums”. 

11. Par Talsu novada pašvaldības iedzīvotāju padomju vēlēšanu rīkošanu 

12. Par grozījumiem konkursa “Talsu novada uzņēmēju Gada balva” nolikumā. 

13. Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 28. aprīļa noteikumos “Par iekšējās 

trauksmes celšanas sistēmu Talsu novada pašvaldībā”. 

14. Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 29. aprīļa noteikumos “Noteikumi par 

korupcijas un interešu konflikta riska novēršanas sistēmas organizāciju Talsu novada 

pašvaldībā”. 

15. Par lokālplānojuma vēja parka “Valpene” ierīkošanai apstiprināšanu. 

16. Par detālplānojuma nekustamajiem īpašumiem “Cukuriņu ielas”, “Dzilnu iela”, “Gulbju 

iela 1-9”, “Gulbju iela 2-14”, “Teteru iela”, “Vanagu iela”, “Apogu iela” un “Vālodzes 

iela”, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā 1.0 redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai un 

institūciju atzinumu saņemšanai. 

17. Par detālplānojuma nekustamajam īpašumam “1. Maija 44”, Talsos, Talsu novadā, 

apstiprināšanu. 

18. Par detālplānojuma nekustamajiem īpašumiem “Zvirgzdi 15” un “Ezeri”, Laidzes 

pagastā, Talsu novadā, apstiprināšanu. 

19. Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra saistošajos noteikumos Nr. 

26 “Par nekustamā īpašuma nodokļa piemērošanu Talsu novadā”. 

20. Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra saistošajos noteikumos Nr. 

27 “Par nekustamā īpašuma nodokļa maksāšanas kārtību Talsu novadā”. 

21. Grozījumi Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra saistošajos noteikumos Nr. 28 

“Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu Talsu novadā”. 

22. Par grozījumiem 2012. gada 18. septembra galvojuma līgumā Nr. TA12137/G-1. 

23. Par atkritumu apsaimniekošanas reģionālā centra izveidi. 

24. Par nešķirotu sadzīves atkritumu savākšanas, pārvadāšanas, pārkraušanas un 

uzglabāšanas maksas un dalīti savākto bioloģisko atkritumu apsaimniekošanas maksas 

noteikšanu. 
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25. Par grozījumiem 2024.gada 29. februāra Talsu novada pašvaldības domes lēmumā Nr.54 

““Par dalību projektu iesniegumu konkursā ar projektu “Zivsaimnieciskās ekspluatācijas 

noteikumu izstrāde Talsu novada Mērsraga kanālam” Valsts Zivju fonda pasākumā 

“Zinātniskās pētniecības programmu finansēšanai un līdzdalībai starpvalstu sadarbībā 

zinātniskajos pētījumos zivsaimniecībā””. 

26. Par grozījumiem 2024.gada 29. februāra Talsu novada pašvaldības domes lēmumā Nr.53 

““Par dalību projektu iesniegumu konkursā ar projektu “Zivju resursu pavairošanas un 

atražošanas pasākumi 2024. gadā Talsu novadā” Valsts Zivju fonda pasākumā “Zivju 

resursu pavairošanai un atražošanai publiskajās ūdenstilpēs un ūdenstilpēs, kurās zvejas 

tiesības pieder valstij, citās ūdenstilpēs, kas ir valsts vai pašvaldību īpašumā, kā arī 

privātajās upēs, kurās ir atļauta makšķerēšana””. 

27. Par Talsu novada pašvaldības 2023. gada publiskā pārskata apstiprināšanu. 

28. Par grozījumiem 2023. gada 19. jūlija Talsu novada pašvaldības domes lēmumā Nr. 313 

“Par 2023. gada prioritārā investīciju projekta “Skolas energoefektivitātes paaugstināšana 

un pārbūve K. Mīlenbaha ielā 28, Talsos” īstenošanu”. 

29. Par pašvaldības dalību biedrībā “USMAS KRASTS” un Talsu novada pašvaldības domes 

2023. gada 29. jūnija lēmuma Nr.253 “Par pašvaldības dalību biedrībā “USMAS 

KRASTS”” atzīšanu par spēku zaudējušu. 

30. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Piļu un muižu asociācija” un Talsu novada 

pašvaldības domes 2023. gada 29. jūnija lēmuma Nr. 257 “Par pašvaldības dalību biedrībā 

“Latvijas Piļu un muižu asociācija”” atzīšanu par spēku zaudējušu. 

31. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pašvaldību mācību centrs” un Talsu novada 

pašvaldības domes 2023. gada 29. jūnija lēmuma Nr. 269 “Par pašvaldības dalību biedrībā 

“Latvijas Pašvaldību mācību centrs”” atzīšanu par spēku zaudējušu. 

32. Par pašvaldības dalību biedrībā “Meža īpašnieku biedrība “MEŽA KONSULTANTS”” 

un Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 29. jūnija lēmuma Nr. 271 ”Par 

pašvaldības dalību biedrībā “Meža īpašnieku biedrība “MEŽA KONSULTANTS””” 

atzīšanu par spēku zaudējušu. 

33. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pašvaldību sociālo dienestu vadītāju apvienība” 

un Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 29. jūnija lēmuma Nr. 273 “Par 

pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pašvaldību sociālo dienestu vadītāju apvienība”” 

atzīšanu par spēku zaudējušu. 

34. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Bāriņtiesu darbinieku asociācija” un Talsu 

novada pašvaldības domes 2023. gada 29. jūnija lēmuma Nr. 272 “Par pašvaldības dalību 

biedrībā “Latvijas Bāriņtiesu darbinieku asociācija”” atzīšanu par spēku zaudējušu. 

35. Par Valdemārpils pilsētas un Ārlavas, Īves un Lubes pagastu apvienības pārvaldes un 

Laidzes un Vandzenes pagastu apvienības pārvaldes reorganizāciju un nolikuma 

“Valdemārpils apvienības pārvaldes nolikums” izdošanu. 

36. Par Sabiles pilsētas un Abavas pagasta apvienības pārvaldes un Stendes pilsētas un Virbu 

pagasta apvienības pārvaldes, un Lībagu un Strazdes pagastu apvienības pārvaldes 

reorganizāciju un nolikuma “Sabiles un Stendes apvienības pārvaldes nolikums” 

izdošanu. 

37. Par Rojas pagasta pārvaldes un Kolkas pagasta pārvaldes reorganizāciju un nolikuma 

“Rojas apvienības pārvaldes nolikums” izdošanu. 

38. Par Balgales, Ķūļciema un Laucienes pagastu apvienības pārvaldes un Mērsraga pagasta 

pārvaldes reorganizāciju un nolikuma “Laucienes apvienības pārvaldes nolikums” 

izdošanu. 

39. Par Ģibuļu pagasta pārvaldes un Valdgales pagasta pārvaldes reorganizāciju un nolikuma 

“Ģibuļu pagasta pārvaldes nolikums” izdošanu. 
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40. Par Andas Felšas atbrīvošanu no Talsu novada dzīvojamo māju privatizācijas komisijas 

locekļa amata. 

 Informatīvā daļa 

41. Par saistošajiem noteikumiem “Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanu”. 

42. Domes priekšsēdētāja ziņojums. 

43. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

 Papildus darba kārtības jautājums 

44. Par Māra Rozenberga atbrīvošanu no Talsu novada Pasažieru pārvadājumu un ceļu 

apsaimniekošanas komisijas priekšsēdētāja un locekļa amatiem. 

   

S. Pētersone informē, ka saņemta informācija no darba kārtības izslēgt jautājumus, 

saistība ar to, ka novēloti izsūtīti darba kārtības jautājumu materiāli.  

A. Pinkens jautā, kāpēc nav laicīgi pieejami izsludinātās domes sēdes jautājumu 

materiāli?  

D. Tabulēvica skaidro situāciju un sniegto Vides aizsardzības un reģionālās attīstības 

ministrija pašvaldību departamenta viedokli.  

Starp deputātiem notiek diskusija par darba kartības jautājumu iekļaušanu vai 

neiekļaušanu darba kārtībā. 

I. Purviņa skaidro jautājuma “Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. 

gada 13. decembra lēmumā Nr. 466 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga 

apstiprināšanu” un Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 12. marta lēmumā Nr. 71 “Par 

Talsu novada pašvaldības Centrālās pārvaldes amatu kataloga apstiprināšanu” nepieciešamību 

izskatīt šodien [27.06.2024] domes sēdē. 

J. Kļava jautā, vai tika izskatīti citi varianti par Talsu Kultūras centra amata katalogā 

nepieciešamajām izmaiņām? 

I. Purviņa skaidro par amatu nepieciešamību Talsu Kultūras centrā.  

Plkst. 09.22 iziet D. Karols 

Plkst. 09.23 pievienojas D. Karols 

A. Pinkens jautā, kāpēc amatu katalogā nav iekļautas visas iestādes, kuras izteikušas 

nepieciešamību veikt grozījumus amatu katalogā? 

I. Purviņa – nav komentāru. 

D. Karols sniedz viedokli par Talsu novada muzeja situāciju saistībā ar izteikto 

viedokli par nepieciešamību pārskatīt amatu katalogu. Informē, ka izpilddirektors sniegs 

precīzu informāciju pie savas atskaites. 

I. Purviņa skaidro, ka skolu un interešu izglītības iestāžu amatu katalogus plānots skatīt 

11. jūlija domes sēdē. 

S. Pētersone skaidro, ka domes priekšsēdētājs informējis, ka domes sēdē jūlija sākumā 

tiks skatīti jautājumi attiecībā par pagastu pārvaldēm.  

S. Pētersone informē, par jautājuma “Par Rojas brīvdabas estrādes Jūras ielā 10, Roja, 

Rojas pagastā, Talsu novadā nodošanu bezatlīdzības lietošanā” nepieciešamību izslēgt no sēdes 

darba kārtības. 

I. Romaško skaidro “Par Talsu novada pašvaldības Dzīvokļu komisijas nolikuma 

apstiprināšanu” jautājuma izskatīšanas nepieciešamību domes sēdē. 

E. Murauska skaidro jautājuma “Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 29. 

aprīļa noteikumos “Noteikumi par korupcijas un interešu konflikta riska novēršanas sistēmas 

organizāciju Talsu novada pašvaldībā”” nepieciešamību skatīt sēdē. 

D. Slavinska skaidro, jautājumu “Par atkritumu apsaimniekošanas reģionālā centra 

izveidi”. Nepieciešams skatīt sakarā ar to, ka Atkritumu apsaimniekošanas likuma pārejas 
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noteikumos noteiktais termiņš, ka pašvaldībām pienākums līdz šā gada 30. jūnijam izveidot 

atkritumu apsaimniekošanas reģionālos centrus. Jautājums skatīts informatīvi Attīstības 

komitejā un Finanšu komitejā. 

S. Pētersone informē, par 15. jautājumu nepieciešamību izslēgt no darba kartības. 

L. Laicāns sniedz skaidrojumu. 

S. Pētersone informē, par izteikto deputāta priekšlikumu neizskatīt darba kārtības 

jautājumus par pagastu pārvalžu nolikumu izdošanu. 

A. Šturms sniedz skaidrojumu. 

Plkst. 09.46 iziet M. Rozenbergs 

Plkst. 09.50 pievienojas M. Rozenbergs 

S. Pētersone informē, par informatīvās daļas jautājuma nepieciešamību izslēgt no 

darba kārtības. 

 

1.priekšlikums: iekļaut darba kārtībā 42. punktu “Par Māra Rozenberga atbrīvošanu 

no Talsu novada Pasažieru pārvadājumu un ceļu apsaimniekošanas komisijas priekšsēdētāja 

un locekļa amatiem”. 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu. 

Par priekšlikumu balso: 

“PAR”  -  

15 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

”PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

2.priekšlikums: Izslēgt no darba kārtības jautājumu  Nr. 2 “Par Rojas brīvdabas 

estrādes Jūras ielā 10, Roja, Rojas pagastā, Talsu novadā nodošanu bezatlīdzības lietošanā”. 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu. 

Par priekšlikumu balso: 

“PAR”  -  

15 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

3.priekšlikums: “Izslēgt no darba kārtības jautājumu Nr. 15 “Par lokālplānojuma vēja 

parka “Valpene” ierīkošanai apstiprināšanu”. 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu. 

Par priekšlikumu balso: 

“PAR”  -  

15 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 
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Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

4.priekšlikums: izslēgt no darba kārtības informatīvās daļas jautājumu Nr. 41 “Par 

saistošajiem noteikumiem “Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanu””.  

A. Pinkens jautā, kad jautājumu izskatīs? 

S. Pētersone atbild, ka  tiks izsludināta publiskā apspriešanu un pēc tam tiks skatīts  

Finanšu komitejas sēdē un domes sēdē. 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu. 

Par priekšlikumu balso: 

“PAR”  -  

15 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

5.priekšlikums: izslēgt no darba kārtības 1.jautājumu. 

A. Pinkens skaidro pamatojumu jautājuma izslēgšanai  un skaidro, ka jautājumi par 

amatu katalogu vienmēr ir jāizskata komiteju sēdēs. 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu. 

Par priekšlikumu balso: 

“PAR”  -  

7 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs,) 

“PRET” -  
6 (Almants Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis 

“ATTURAS” -  2 (Gaidis Bērziņš, Andis Astrātovs[balso paceļot roku]) 

DOME NOLEMJ: 

priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

6.priekšlikums: izslēgt no darba kārtības 7.jautājumu. 

A. Pinkens skaidro, ka par jautājums iepriekš nav izdiskutēts un iesaka izskatīt 

komiteju sēdē. 

S. Pētersone skaidro, jautājuma nepieciešamību skatīt ar izveidojušos situāciju ar 

dzīvokļu komisiju. 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Par priekšlikumu balso: 

“PAR”  -  
7 (Andra Grīvāne-Bārda, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs) 
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“PRET” -  

8 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

7.priekšlikums: izslēgt no darba kārtības 35. - 39. jautājumus. 

A. Pinkens sniedz skaidrojumu par priekšlikumu un iesaka iekļaut jautājumu 

izskatīšanu komiteju sēdēs. 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu. 

Par priekšlikumu balso: 

“PAR”  -  
7 (Andra Grīvāne-Bārda, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs) 

“PRET” -  
7 ( Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa 

Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“ATTURAS” -  1 (Andis Astrātovs) 

DOME NOLEMJ: 

priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

 DARBA KĀRTĪBA: 

            Lemjošā daļa 

1. Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 13. decembra lēmumā Nr. 

466 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga apstiprināšanu” un Talsu 

novada pašvaldības domes 2024. gada 12. marta lēmumā Nr. 71 “Par Talsu novada 

pašvaldības Centrālās pārvaldes amatu kataloga apstiprināšanu”. 

2. Par Virbu pirmsskolas izglītības iestādes “ZĪĻUKS” nolikuma apstiprināšanu. 

3. Par Pūņu sākumskolas nolikuma apstiprināšanu. 

4. Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra nolikumā “Talsu novada 

Sadarbības grupas bērnu tiesību aizsardzības nolikums”. 

6. Par Andra Dzeņa atbrīvošanu no Valdemārpils vidusskolas direktora amata. 

7. Par Talsu novada pašvaldības Dzīvokļu komisijas nolikuma apstiprināšanu. 

7. Par Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta lēmuma Nr. 114 “Par Talsu novada 

Dzīvokļu komisiju” atzīšanu par spēku zaudējušu. 

8. Par Nadīnes Freimanes iecelšanu Talsu novada Zaļumsaimniecības komisijas locekļa 

amatā. 

9. Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2022. gada 4. jūlija nolikumā “Talsu 

novada Ilgtspējīgas vides attīstības komisijas nolikums”. 

10. Par Talsu novada pašvaldības iedzīvotāju padomju vēlēšanu rīkošanu 

11. Par grozījumiem konkursa “Talsu novada uzņēmēju Gada balva” nolikumā. 

12. Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 28. aprīļa noteikumos “Par iekšējās 

trauksmes celšanas sistēmu Talsu novada pašvaldībā”. 

13. Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 29. aprīļa noteikumos “Noteikumi par 

korupcijas un interešu konflikta riska novēršanas sistēmas organizāciju Talsu novada 

pašvaldībā”. 

14. Par detālplānojuma nekustamajiem īpašumiem “Cukuriņu ielas”, “Dzilnu iela”, “Gulbju 

iela 1-9”, “Gulbju iela 2-14”, “Teteru iela”, “Vanagu iela”, “Apogu iela” un “Vālodzes 
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iela”, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā 1.0 redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai un 

institūciju atzinumu saņemšanai. 

15. Par detālplānojuma nekustamajam īpašumam “1. Maija 44”, Talsos, Talsu novadā, 

apstiprināšanu. 

16. Par detālplānojuma nekustamajiem īpašumiem “Zvirgzdi 15” un “Ezeri”, Laidzes 

pagastā, Talsu novadā, apstiprināšanu. 

17. Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra saistošajos noteikumos Nr. 

26 “Par nekustamā īpašuma nodokļa piemērošanu Talsu novadā”. 

18. Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra saistošajos noteikumos Nr. 

27 “Par nekustamā īpašuma nodokļa maksāšanas kārtību Talsu novadā”. 

19. Grozījumi Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra saistošajos noteikumos Nr. 28 

“Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu Talsu novadā”. 

20. Par grozījumiem 2012. gada 18. septembra galvojuma līgumā Nr. TA12137/G-1. 

21. Par atkritumu apsaimniekošanas reģionālā centra izveidi. 

22. Par nešķirotu sadzīves atkritumu savākšanas, pārvadāšanas, pārkraušanas un 

uzglabāšanas maksas un dalīti savākto bioloģisko atkritumu apsaimniekošanas maksas 

noteikšanu. 

23. Par grozījumiem 2024.gada 29. februāra Talsu novada pašvaldības domes lēmumā Nr.54 

““Par dalību projektu iesniegumu konkursā ar projektu “Zivsaimnieciskās ekspluatācijas 

noteikumu izstrāde Talsu novada Mērsraga kanālam” Valsts Zivju fonda pasākumā 

“Zinātniskās pētniecības programmu finansēšanai un līdzdalībai starpvalstu sadarbībā 

zinātniskajos pētījumos zivsaimniecībā””. 

24. Par grozījumiem 2024.gada 29. februāra Talsu novada pašvaldības domes lēmumā Nr.53 

““Par dalību projektu iesniegumu konkursā ar projektu “Zivju resursu pavairošanas un 

atražošanas pasākumi 2024. gadā Talsu novadā” Valsts Zivju fonda pasākumā “Zivju 

resursu pavairošanai un atražošanai publiskajās ūdenstilpēs un ūdenstilpēs, kurās zvejas 

tiesības pieder valstij, citās ūdenstilpēs, kas ir valsts vai pašvaldību īpašumā, kā arī 

privātajās upēs, kurās ir atļauta makšķerēšana””. 

25. Par Talsu novada pašvaldības 2023. gada publiskā pārskata apstiprināšanu. 

26. Par grozījumiem 2023. gada 19. jūlija Talsu novada pašvaldības domes lēmumā Nr. 313 

“Par 2023. gada prioritārā investīciju projekta “Skolas energoefektivitātes paaugstināšana 

un pārbūve K. Mīlenbaha ielā 28, Talsos” īstenošanu”. 

27. Par pašvaldības dalību biedrībā “USMAS KRASTS” un Talsu novada pašvaldības domes 

2023. gada 29. jūnija lēmuma Nr.253 “Par pašvaldības dalību biedrībā “USMAS 

KRASTS”” atzīšanu par spēku zaudējušu. 

28. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Piļu un muižu asociācija” un Talsu novada 

pašvaldības domes 2023. gada 29. jūnija lēmuma Nr. 257 “Par pašvaldības dalību biedrībā 

“Latvijas Piļu un muižu asociācija”” atzīšanu par spēku zaudējušu. 

29. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pašvaldību mācību centrs” un Talsu novada 

pašvaldības domes 2023. gada 29. jūnija lēmuma Nr. 269 “Par pašvaldības dalību biedrībā 

“Latvijas Pašvaldību mācību centrs”” atzīšanu par spēku zaudējušu. 

30. Par pašvaldības dalību biedrībā “Meža īpašnieku biedrība “MEŽA KONSULTANTS”” 

un Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 29. jūnija lēmuma Nr. 271 ”Par 

pašvaldības dalību biedrībā “Meža īpašnieku biedrība “MEŽA KONSULTANTS””” 

atzīšanu par spēku zaudējušu. 

31. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pašvaldību sociālo dienestu vadītāju apvienība” 

un Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 29. jūnija lēmuma Nr. 273 “Par 
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pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pašvaldību sociālo dienestu vadītāju apvienība”” 

atzīšanu par spēku zaudējušu. 

32. Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Bāriņtiesu darbinieku asociācija” un Talsu 

novada pašvaldības domes 2023. gada 29. jūnija lēmuma Nr. 272 “Par pašvaldības dalību 

biedrībā “Latvijas Bāriņtiesu darbinieku asociācija”” atzīšanu par spēku zaudējušu. 

33. Par Valdemārpils pilsētas un Ārlavas, Īves un Lubes pagastu apvienības pārvaldes un 

Laidzes un Vandzenes pagastu apvienības pārvaldes reorganizāciju un nolikuma 

“Valdemārpils apvienības pārvaldes nolikums” izdošanu. 

34. Par Sabiles pilsētas un Abavas pagasta apvienības pārvaldes un Stendes pilsētas un Virbu 

pagasta apvienības pārvaldes, un Lībagu un Strazdes pagastu apvienības pārvaldes 

reorganizāciju un nolikuma “Sabiles un Stendes apvienības pārvaldes nolikums” 

izdošanu. 

35. Par Rojas pagasta pārvaldes un Kolkas pagasta pārvaldes reorganizāciju un nolikuma 

“Rojas apvienības pārvaldes nolikums” izdošanu. 

36. Par Balgales, Ķūļciema un Laucienes pagastu apvienības pārvaldes un Mērsraga pagasta 

pārvaldes reorganizāciju un nolikuma “Laucienes apvienības pārvaldes nolikums” 

izdošanu. 

37. Par Ģibuļu pagasta pārvaldes un Valdgales pagasta pārvaldes reorganizāciju un nolikuma 

“Ģibuļu pagasta pārvaldes nolikums” izdošanu. 

38. Par Andas Felšas atbrīvošanu no Talsu novada dzīvojamo māju privatizācijas komisijas 

locekļa amata. 

39. Par Māra Rozenberga atbrīvošanu no Talsu novada Pasažieru pārvadājumu un ceļu 

apsaimniekošanas komisijas priekšsēdētāja un locekļa amatiem. 

 Informatīvā daļa 

40. Domes priekšsēdētāja ziņojums. 

41. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

 

L. Pīlēģis lūdz nodrošināt likumā noteiktās normas par informācijas sniegšanu 

deputātiem. Lūgums Attīstības komitejā informatīvajā daļā izskatīt jautājumu par Latvijas 

Sarkano Krustu, par līgumu ar Laidzes skolu. Skaidrojumu par finanšu disciplīnas jautājumu 

izskatīt Finanšu komitejas informatīvajā daļā. 

 

1.§ 

Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 13. decembra lēmumā Nr. 

466 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga apstiprināšanu” un Talsu 

novada pašvaldības domes 2024. gada 12. marta lēmumā Nr. 71 “Par Talsu novada 

pašvaldības Centrālās pārvaldes amatu kataloga apstiprināšanu” 

S. Pētersone, I. Purviņa, A. Pinkens, J. Kļava, L. Pīlēģis, D. Tabulēvica, V. Bārda 

 

Ziņo I. Purviņa, ka saņemti lūgumi un priekšlikumi par amatu kataloga grozījumiem 

no iestāžu un nodaļu vadītājiem. Skaidro nodaļu izteiktos priekšlikumus un izvērtējot tiek 

iekļauti grozījumos. Skaidro izmaiņas Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma 

departamentā. 

A. Pinkens jautā, kurš darbinieks atbildēs par uzņēmējdarbības veicināšanu? 

I. Purviņa atbild – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta 

projektu koordinatore 

J. Kļava jautā, kāpēc uzņēmējdarbības nozare tiek noniecināta? 

I. Purviņa atbild, ka līdz šim, iespējams, uzsvars nav ticis likts uz uzņēmējdarbību. 

Plkst. 10.21 iziet D. Karols 

Plkst. 10.25 pievienojas D. Karols 
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I. Purviņa turpina skaidrot izmaiņas amatu katalogā. 

L. Pīlēģis jautā, kā tiks risināts jautājums par Būvvaldes palīgu juridiskajos 

jautājumos? 

D. Tabulēvica skaidro, ka nepieciešams veikt tirgus izpēti, kurā norādīt trīs būtiskākās 

jomas, kurās ir problēmsituācijas. Pēc tam veikt izvērtējumu un sniegt risinājumu situācijas 

uzlabošanai. 

L. Pīlēģis iesaka par rezultātiem informēt deputātus. 

A. Pinkens jautā, vai Būvvalde arī strādā 32 stundas nedēļā? 

I. Purviņa skaidro Būvvaldes darbu. 

I. Purviņa turpina skaidrot izmaiņas amatu katalogā Finanšu un grāmatvedības 

departamentā, Pašvaldības policijā. 

K. Kalniņš nav redzams Zoom tiešsaistes platformā no plkst. 10.46 līdz plkst. 11.00.  

L. Pīlēģis jautā, kāda ir kopējā finansiālā ietekme? Iesaka lēmumprojektam pievienot 

dokumentus par kopējo finansiālo ietekmi. 

I. Purviņa skaidro finansiālo ietekmi līdz 2024. gada beigām. 

S. Pētersone skaidro par darbinieku amata atlīdzības noteikumiem, kurus plānots skatīt 

augustā. Nepieciešams veikt budžeta grozījumus. 

L. Pīlēģis jautā, vai algu kodi ir sadalīti pa departamentiem? Šajā gadījumā jautājums 

par budžeta disciplīnu, kamēr nav veikti budžeta grozījumi naudu nevar izmaksāt. 

V. Bārda sniedz skaidrojumu. 

A. Pinkens jautā, vai nevar veikt arī iestāžu amatu katalogu un izvērtējot veikt 

nepieciešamos grozījumus budžetā?  

I. Purviņa atbild, ka izglītības iestāžu amatu katalogu skatīs jūlijā vai augustā. 

S. Pētersone iesaka uz nākošo domes sēdi, sākot ar Finanšu komiteju pieņemt lēmumu  

un veikt grozījumus budžetā. 

A. Pinkens jautā par Juridisko nodaļu darbiniekiem, kāds plāns? 

I. Purviņa atbild, ka tiks atkārtoti izsludināta vakance uz vecākā jurista amatu. 

Starp A. Pinkenu un I. Purviņu notiek diskusija par kasiera amatu Talsu Kultūras 

centrā. 

Plkst. 11.03 iziet A. Grīvāne-Bārda 

Plkst. 11.07 pievienojas A. Grīvāne-Bārda 

J. Kļava atkārtoti jautā, vai izvērtēts, ka Talsu Kultūras centrā dežuranta darbu var 

paveikt savādāk? 

V. Bārda skaidro situāciju Talsu Kultūras centrā. 

J. Kļava jautā, vai pareizi aprēķināts amatu kataloga kopsavilkuma skaitlis? 

I. Purviņa atbild, ka nāk klāt amata vietas un tiek likvidētas amata vietas. Uz nākamo 

domes sēdi amatu kataloga pielikums tiks pārrēķināts. 

A. Pinkena viedoklis, ka nedrīkst vienā dienā ņemt laukā amata vietas no amatu 

kataloga un pēc tam atkal likt atpakaļ, ja nav pamatojums. Lēmumprojekts nav atbilstoši 

sagatavots, lai varētu balsot. 

K. Kalniņš nav redzams Zoom tiešsaistes platformā no plkst. 11.14 līdz plkst. 11.15  

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  
7 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  
5 (Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs) 

“ATTURAS” -  2 (Andra Grīvāne-Bārda, Juzefa Kļava) 

DOME NOLEMJ: 
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Noraidīt lēmuma projektu “Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 13. 

decembra lēmumā Nr. 466 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga 

apstiprināšanu” un Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 12. marta lēmumā Nr. 71 “Par 

Talsu novada pašvaldības Centrālās pārvaldes amatu kataloga apstiprināšanu””. 

 

Plkst. 11.15 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 11.25 sēde turpinās 

Plkst. 11.25 pievienojas A. Grūbe 

 

2.§ 

Par Virbu pirmsskolas izglītības iestādes “ZĪĻUKS” nolikuma apstiprināšanu 

S. Pētersone, S. Bērziņa 

 

Ziņo S. Bērziņa, saskaņā ar Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 25. janvāra 

lēmumu tika nolemts par sākumskolas iekšējo reorganizāciju, ar 2024. gada 1. augustu 

reorganizēt sākumskolu pārveidojot par Virbu pirmsskolas izglītības iestādi “Zīļuks”. Izstrādāts 

Virbu pirmsskolas izglītības iestādi “Zīļuks” nolikums. 

Plkst. 11.26 pievienojas G. Bērziņš 

Plkst. 11.26 pievienojas L. Pīlēģis 

Plkst. 11.26 pievienojas D. Karols 

Jautājumi, priekšlikumi, viedokļi nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

15 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra 

Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par Virbu pirmsskolas izglītības iestādes “ZĪĻUKS” nolikuma 

apstiprināšanu”. 

3.§ 

Par Pūņu sākumskolas nolikuma apstiprināšanu 

S. Pētersone, I. Caune 

 

Ziņo I. Caune, ka saskaņā ar tās pašvaldības domes 2024. gada 25. janvāra lēmumu 

nolemts par Pūņu pamatskolas reorganizāciju piemērojot iekšējās reorganizācijas procedūru, ar 

2024. gada 1. augustu reorganizēt Pūņu pamatskolu uz sākumskolu un īstenot pamatizglītības 

pirmā posma programmu no 1. – 3. Klasei. Izstrādāts sākumskolas nolikums, kurš izskatīts 

Sociālo, izglītības, kultūras un sporta komitejā. 

 

Jautājumi, priekšlikumi, viedokļi nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

15 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra 

Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 
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“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par Pūņu sākumskolas nolikuma apstiprināšanu”. 

 

4.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra nolikumā “Talsu 

novada Sadarbības grupas bērnu tiesību aizsardzības nolikums” 

S. Pētersone, I. Zaķe, A. Pinkens, D. Tabulēvica, A. Šturms, J.Pāvuliņš 

 

Ziņo I. Zaķe, izstrādāti grozījumi “Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra 

nolikumā “Talsu novada Sadarbības grupas bērnu tiesību aizsardzības nolikums””. Grozījumi 

izstrādāti sakarā ar izmaiņām par darba grupas pārraudzības un pārskatu sniegšanas kārtību. 

Mainīts atbildīgās Talsu novada domes komitejas nosaukums un domes priekšsēdētāja 

vietnieka amata nosaukums, kurš apstiprina darba grupas locekļu darbu. Jautājums izskatīts 

Sociālo, izglītības, kultūras un sporta komitejā. 

A. Pinkens jautā, kādi grozījumi 41. punktā? 

I. Zaķe atbild, izslēgts punkts, ka var iesniegt pārvaldes pakalpojumu portālā. 

Plkst. 11.35 pievienojas A. Kalniņš 

A. Pinkens jautā juridiskās nodaļas viedokli. Skaidrot lēmuma apstrīdēšanu domē, 

nevis izpilddirektoram? 

I. Zaķe skaidro, ka var apstrīdēt tikai sadarbības grupas faktisko rīcību, ja nav 

apmierināts ar konkrēti izstrādāto sociālās korekcijas plānu vai pieņemto lēmumu. 

D. Tabulēvica atbild, ka sākotnēji var apstrīdēt izpilddirektoram un tālāk seko domes 

pieņemtais lēmums. 

Plkst. 11.39 iziet I. Norenberga 

A. Šturms atbild, ka lēmums pārsūdzams pašvaldības izpilddirektoram. 

J. Pāvuliņš skaidro jautājumu. 

Plkst. 11.45 iziet  A. Grūbe 

Plkst. 11.49 pievienojas A. Grūbe 

Plkst.11.49 iziet L. Pīlēģis 

Plkst. 11.51 pievienojas L. Pīlēģis 

A. Pinkens jautā, vai tiek saskatītas problēmas apstrīdēšanas kārtībā un kādas tās var 

būt? 

J. Pāvuliņš skaidro, ka neredz problēmu. 

S. Pētersone iesaka vienoties, ka tiek redakcionāli labots, ka Sadarbības grupas 

pieņemtos lēmumus viena mēneša laikā no spēkā stāšanās dienas var apstrīdēt izpilddirektoram.  

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

14 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  1 (Dainis Karols) 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra nolikumā 

“Talsu novada Sadarbības grupas bērnu tiesību aizsardzības nolikums””. 
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5.§ 

Par Andra Dzeņa atbrīvošanu no Valdemārpils vidusskolas direktora amata 

S. Pētersone, U. Katlaps, A. Pinkens, G. Bērziņš, D. Tabulēvica, A. Stūrmanis, D. Karols 

 

Ziņo U. Katlaps, ka Talsu novada pašvaldībā saņemts Valdemārpils vidusskolas 

direktora Andra Dzeņa iesniegums ar lūgumu atbrīvot no Valdemārpils vidusskolas direktora 

amata pienākumu pildīšanas ar 2024. gada 20. jūliju. Sagatavots lēmumprojekts par atbrīvošanu 

no direktora amata. 

A. Pinkens jautā, kāpēc šobrīd lemj par jautājumu, ja darbiniekam vēl pietiekams laiks, 

lai mainīt savu lēmumu? 

U. Katlaps atbild, ka nav informācija, ka viedoklis tiks mainīts. Ja šobrīd lēmums 

netiek pieņemts un to pieņem pēc divām nedēļām, tad izsludinot konkursu uz amata vakanci 

vēlāk, septembrī skola iespējams darbu uzsāk bez direktora. 

A. Pinkens jautā, vai Juridiskā nodaļa saskaņojusi lēmumprojektu? 

D. Karola viedoklis par darbinieka atbrīvošanu. 

G. Bērziņa viedoklis, vadoties no tā, ka iesniegts iesniegums un par iesniegumu mums 

ir jālemj. Ja tiks iesniegts cits dokuments, tad tiks lemts par dokumentā izteikto lūgumu. 

A. Pinkens jautā, vai ir tiesisks domes lēmums, kur no amata tiek atbrīvots darbinieks, 

kuram vēl ir iespēja turpināt darba tiesiskās attiecības? 

D. Tabulēvica atbild, ka var izskatīt lēmumu atbilstoši prasībai vienlaikus izvērtējot 

iespējamos riskus. 

A. Kalniņš jautā, vai pieņemot šādu lēmumu, kāds dotajā brīdī ir darba kārtībā tas ir 

prettiesisks? 

D. Tabulēvica – nē. 

A. Stūrmaņa viedoklis, ka līdz 1. septembrim nepieciešams iestādes vadītājs. 

D. Tabulēvica sniedz skaidrojumu par konkursa izsludināšanu. 

S. Pētersone izsaka viedokli par jautājuma lietderību. 

A. Pinkena viedoklis, ka gadījumos ja ir pārliecība, ka tiešām darba tiesiskās attiecības 

tiek izbeigtas, tad konkursu var tagad izsludināt. Balsojumā nepiedalīsies. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

10 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Lauris 

Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  
4 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Māris 

Rozenbergs) 

“NEPIEDALĀS” -  1 (Aldis Pinkens) 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par Andra Dzeņa atbrīvošanu no Valdemārpils vidusskolas direktora 

amata”. 

Plkst. 12.10 pievienojas I. Norenberga 

 

Plkst.12.10 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst.13.12 sēde turpinās 

 

6.§ 

Par Talsu novada pašvaldības Dzīvokļu komisijas nolikuma apstiprināšanu 

S. Pētersone, I. Romaško, A. Pinkens, D. Tabulēvica, I. Norenberga, L. Pīlēģis, V. Bārda 
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Ziņo I. Romaško, sagatavots Dzīvokļu komisijas nolikums pamatojoties uz veikto 

iekšējas reorganizācijas procesu Centrālajā pārvaldē, līdz ar to nepieciešams veikt izmaiņas 

Dzīvokļu komisijas nolikumā. Komisiju izveido pašvaldības izpilddirektors piecu locekļu 

sastāvā un veic nolikumā noteiktās darbības. Tehnisko nodrošinājumu veic pašvaldības 

Centrālās pārvaldes Nekustamā īpašuma un vides aizsardzības departamenta nekustamā 

īpašuma nodaļas vecākā nekustamā īpašuma speciālisti. Dzīvokļu komisija ir lemttiesīga, ja 

komisijā piedalās vismaz trīs komisijas locekļi. 

Plkst. 13.14 pievienojas A. Grīvāne – Bārda 

A. Pinkens jautā, vai vienīgais mērķis Dzīvokļu komisijai ir palīdzību dzīvokļa 

jautājumu risināšanā? Citu funkciju nav, piemēram, nekustamā īpašuma uzturēšana? 

I. Romaško atbild – nav.  

Plkst.13.16 iziet M. Rozenbergs 

A. Pinkens jautā, vai Juridiskā departamenta speciālists netiek plānots piesaistīt 

komisijā, kā atbalsta sniedzējs? 

I. Romaško atbild, ka jurists tiks piesaistīts tikai nepieciešamības gadījumos. 

Plkst. 13.18 pievienojas M. Rozenbergs 

Notiek diskusija par darbinieka amatu aprakstu un nepieciešamo kvalifikāciju veicot 

darbu Dzīvokļu komisijā. 

Plkst.13.27 iziet L. Pīlēģis 

Plkst. 13.29 pievienojas L. Pīlēģis 

Plkst. 13.30 iziet A. Kalniņš 

Plkst.13.31 pievienojas G. Bērziņš 

Plkst.13.31 pievienojas A. Kalniņš 

A. Pinkens lūdz skaidrojumu D. Tabulēvicai. 

D. Tabulēvica skaidro, ka   nākamais lēmuma projekts paredz esošo Dzīvokļu komisiju 

9 komisijas locekļu sastāvā atzīt par spēku zaudējušu un izveidot jaunu Dzīvokļu komisiju piecu 

komisijas locekļu sastāvā, nosakot arī komisijas priekšsēdētāju. 

I. Romaško skaidro, ka ir uzrunāti iespējamie darbinieki un informēti, ka darbs 

Dzīvokļu komitejā tiks noteikts amata aprakstā un par darbu atsevišķa apmaksa netiks 

piemērota. Lēmumu sagatavošanu nodrošinās komisijas priekšsēdētājs, kas ir departamenta 

darbinieks un pārējie četri locekļi piedalās balsošanā un jautājuma izskatīšanā. 

Turpinās diskusija par nolikuma punktiem, kuri jāiekļauj darbinieka amata aprakstā. 

A. Pinkens iesaka 8. punktā nefiksēt darbinieku, bet fiksēt institūciju, kura sniedz 

atbalstu komisijai. Iesaka ievietot, ka komisijas priekšsēdētājs organizē sēdes protokola 

sagatavošanu. 

Notiek diskusija par nolikumā noteikto iedzīvotāju iesnieguma iesniegšanu pašvaldībā 

un to kārtību un lēmuma pārsūdzību. 

Plkst. 13.49 iziet A. Kalniņš 

Plkst. 13.52 pievienojas A. Kalniņš 

I. Norenberga jautā, var sniegt informāciju, kāpēc nav veikta apmaksa par komisijas 

darbu maijā? 

D. Karols skaidro situāciju. 

Plkst. 13.57 iziet A. Kalniņš 

Plkst. 13.59 pievienojas A. Kalniņš 

Plkst. 14.00 iziet A. Kalniņš 

Plkst. 14.04 pievienojas A. Kalniņš 

Starp deputātiem notiek diskusija par komisijas darbu. 

A. Pinkens lūdz skaidrot kādi principi tiek pielietoti komisijas samaksas aprēķinā un 

atalgojuma apmaksā? 

S. Pētersone sniedz skaidrojumu. 

A. Pinkens jautā, kāda termiņā var tikt atrisināts jautājums? 

S. Pētersone atbild, ka nedēļas laikā šo jautājumu var atrisināt. 
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L. Pīlēģis lūdz atsūtīt darba laika tabeles par pēdējo pusgada komisijas darbu. 

I. Norenberga jautā, vai Dzīvokļu komisijas darba neesamība ir iemesls, ka uz mantas 

atsavināšanas komisiju netiek nosūtīti kādi lēmumi, kas aizkavējuši procesa virzību? 

S. Pētersone – nē. 

I. Norenberga jautā, vai ir pieņemti lēmumi, ko Dzīvokļu komisija pieņēmusi ārpus 

kārtas? 

S. Pētersone – nav informācija. 

V. Bārda skaidro, ka nav ārpus kārtas jautājumi izskatīti. Steidzamības kārtā lūdzot 

iekļaut komisijas darba kārtībā skatīts jautājums. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

15 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par Talsu novada pašvaldības Dzīvokļu komisijas nolikuma apstiprināšanu”. 

 

7.§ 

Par Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta lēmuma Nr. 114 “Par Talsu novada 

Dzīvokļu komisiju” atzīšanu par spēku zaudējušu 

S. Pētersone, I. Romaško, A. Pinkens 

 

Ziņo I. Romaško, ka lēmumprojekts saistīts ar iepriekš pieņemto lēmumu par Dzīvokļu 

komisiju. Sagatavots lēmumprojekts par Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta lēmuma 

Nr.114 atcelšanu, ņemot vērā iepriekš pieņemto lēmumu par jaunu Dzīvokļu komisijas 

nolikumu un komisijas sastāva noteikšanu. 

A. Pinkens jautā, kad tiks izmaksāts gala aprēķins par darbu komisijā, komisijas 

locekļiem, kuri nav pašvaldības darbinieki un 1. jūlijā vairs neturpina darba attiecības 

pašvaldībā? 

S. Pētersone skaidro, ka normatīvajos dokumentos noteiktajā kārtībā jautājums tiks 

risināts. 

Plkst. 14.13 iziet A. Grūbe 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

14 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta lēmuma Nr. 114 “Par Talsu 

novada Dzīvokļu komisiju” atzīšanu par spēku zaudējušu”. 

 

Plkst. 14.14 iziet D. Karols 
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8.§ 

Par Nadīnes Freimanes iecelšanu Talsu novada Zaļumsaimniecības komisijas locekļa 

amatā 

S. Pētersone, I. Romaško 

 

Ziņo I. Romaško, ka Zaļumsaimniecības komisijā vakanta vieta uz komisijas locekļa 

amatu. Ņemot vērā, ka vides speciālista amatu  šobrīd pašvaldībā ieņem Nadīne Freimane, 

lūgums iekļaut Nadīni Freimani Zaļumsaimniecības komisijā. 

 

Jautājumi, priekšlikumi, viedokļi nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

13 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Almants Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par Nadīnes Freimanes iecelšanu Talsu novada Zaļumsaimniecības 

komisijas locekļa amatā”. 

 

Plkst. 14.19 pievienojas A. Grūbe 

Plkst. 14.19 pievienojas D. Karols 

9.§ 

Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2022. gada 4. jūlija nolikumā “Talsu 

novada Ilgtspējīgas vides attīstības komisijas nolikums” 

S. Pētersone, D. Tabulēvica, I. Norenberga, A. Stūrmanis, A. Pinkens 

 

Ziņo D. Tabulēvica, ka ņemot vērā strukturālās izmaiņas pašvaldības Centrālajā 

pārvaldē nepieciešams grozīt Ilgtspējīgas attīstības komisijas nolikumu. Lēmumprojekts paredz  

grozīt izdošanas tiesisko pamatojumu. Aizstāt “Centrālā administrācija” ar vārdiem “Centrālā 

pārvalde”. Svītrot nolikuma 5. punktu, kas paredz, ka komisijas darbību kontrolē domes 

Tautsaimniecības komiteja. Svītrot nolikuma punktu, kas paredz, ka komisijas locekļi paraksta 

komisijas sēžu protokolu. Komisijas sēdes protokolu, paraksta komisijas priekšsēdētājs un 

komisijas sekretārs. Parakstīto protokolu komisijas sekretārs ievieto pašvaldību dokumentu 

vadības sistēmā. Grozīt nolikuma 18. punktā vārdus Pašvaldības dokumentu pārvaldības nodaļa 

ar vārdiem Centrālās pārvaldes Administratīvā departamenta vadības nodaļas vecākais 

lietvedis. 

I. Norenberga jautā, kāpēc 5. punktā netiek aizstāts ar vārdiem “Attīstības komiteja”? 

D. Tabulēvica – nav komentāru. 

I. Norenberga jautā, Attīstības komitejas vadītāja viedokli. 

A. Stūrmanis apliecina, ka nav jautāts viedoklis, bet uzskata, ka nav pareizi un būtu 

nepieciešams tekstā aizstāt ar vārdiem “Attīstības komiteja”. 

A. Pinkena viedoklis, ka visas komisijas nav pakļautas komitejām. 

D. Tabulēvica skaidro, ka var svītrot nolikuma 5. punktu un papildināt ar 37. punktu. 

S. Pētersone precizē, ka vienojas redakcionāli labot, svītrot 5. punktu un līdzīgi kā 

citos nolikumos sniegt atskaiti. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 
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Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

15 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2022. gada 4. jūlija 

nolikumā “Talsu novada Ilgtspējīgas vides attīstības komisijas nolikums””. 

 

10.§ 

Par Talsu novada pašvaldības iedzīvotāju padomju vēlēšanu rīkošanu 

S. Pētersone, R. Freiberga, A. Stūrmanis, G. Bērziņš, A. Pinkens 

 

Ziņo R. Freiberga, ka sagatavots lēmumprojekts par Talsu novada pašvaldības 

iedzīvotāju padomju vēlēšanu rīkošanu. Jautājums skatīts Attīstības komitejā. Atbalstīt 

sagatavoto lēmumprojektu, lai jūlijā var uzsākt rīkot Talsu novada pašvaldības iedzīvotājiem 

padomes vēlēšanas. Izsludināta pieteikšanās Iedzīvotāju padomes locekļu amatiem un paralēli 

kandidātu pieteikšanās laikā tiks organizētas arī klātienes tikšanās ar iedzīvotājiem. Plānots 

tikšanās rīkot piecās apvienības pārvaldēs, lai kopīgi pārrunātu aktuālos jautājumus par 

iedzīvotāju padomēm. Sniedz atbildes uz Attīstības komitejā uzdotajiem jautājumiem. 

A. Stūrmanis jautā, vai darba grafiki pārvaldēm ir nosūtīti  un vai pietiks resursi 

organizēt vēlēšanas visos 22 iecirkņos? 

R. Freiberga atbild, ka grafiki nosūtīti pārvaldēm un vēlēšanas tiek organizētas visur 

vienlaicīgi. 

G. Bērziņš jautā, pieteikumu veidlapas sagatavotas. 

R. Freiberga – jā. 

A. Pinkens jautā, vai datu speciālists tika informēts, ka balsu skaitīšanas process ir 

atklāts un var piedalīties ne tikai pašvaldības darbinieki? 

R. Freiberga atbild, ka netika akcentēta šāda situācija, bet tiks noskaidrots. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

15 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

"”RET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par Talsu novada pašvaldības iedzīvotāju padomju vēlēšanu rīkošanu”. 

 

11.§ 

Par grozījumiem konkursa “Talsu novada uzņēmēju Gada balva” nolikumā 

S. Pētersone, R. Freiberga, A. Pinkens, I. Norenberga, A. Stūrmanis, G. Bērziņš, D. Karols 

 

Ziņo R. Freiberga, ka sagatavoti grozījumi nolikumā konkursa “Talsu novada 

uzņēmēju Gada balva” nolikumā.  Precizējumi konkursa norises kārtībā, konkursa vērtēšanas 

komisija pārstāvju amatu nosaukumos, nominācijas pretendentu atlases vērtēšanas kritērijos. 
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Veikti redakcionāli nolikuma precizējumi. Jautājums skatīts Attīstības komitejā un skaidro 

Attīstības komitejā uzdotos jautājumus. 

A. Pinkens jautā, kā varēs iesniegt elektroniskā formā pašvaldības tīmekļa vietnē 

anketu? 

R. Freiberga atbild, ka sagatavota anketa tīmekļa vietā. 

I. Norenberga jautā, cik pašvaldībai izmaksā šis konkurss un cik iepriekšējos gados? 

S. Pētersone atbild, ka atbildi sagatavos. 

I. Norenberga jautā, vai ņemot šajā gadā vērā taupības pasākumus iespējams var 

nerīkot konkursu?  

D. Karols skaidro, ka ar uzņēmējiem diskutēts un nonākts pie slēdziena, ka tiek izteikta 

pateicība. Tā ir cieņa pret uzņēmējiem, kas novadā veic savu darbību. 

S. Pētersone informē, ka iesniegti priekšlikumi. 

1. priekšlikums: “Papildināt nolikumu ar 6. nodaļu Noslēguma jautājumi, kurā 

paredzēts punkts: “2024. gadā Konkurss netiek rīkots.””, iesniedza Ilva Norenberga. 

G. Bērziņš jautā kādiem mērķiem finansējums tiek izlietots? 

S. Pētersone atbild, ka balvām un nelielam balvu pasniegšanas pasākumam. Šobrīd 

finansējums tika plānots Dundagas pils budžetā. 

A. Pinkens jautā D. Tabulēvicai, vai var nobeiguma jautājumos iekļaut punktu, ka 

2024. gadā konkursu nerīko. 

Plkst. 14.55 tiek izsludināts sēdes  pārtraukums 

Plkst. 15.15 sēde tiek turpināta 

D. Tabulēvica izsaka priekšlikumu, ka nepieciešams noslēguma jautājumi sadaļā 

veidot jaunu punktu. “Talsu novada uzņēmēju Gada balva” konkurss  2024. gadā netiek rīkots. 

S. Pētersone jautā deputātiem, ja tiks atbalstīt priekšlikums, tad priekšlikumu varēs 

uzskatīt par redakcionālu grozījumu? 

A. Stūrmanis informē, ka iesniedzis priekšlikumu un sniedz komentāru. 

Starp deputātiem notiek diskusijas par konkursa organizēšanu. 

 

Balsojums par priekšlikumu “Papildināt nolikumu ar 6. nodaļu Noslēguma jautājumi, kurā 

paredzēts punkts: “2024. gadā Konkurss netiek rīkots.””, iesniedza Ilva Norenberga 

“PAR”  -  
7 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs) 

“PRET” -  
6 (Andis Astrātovs, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Ainis Stūrmanis) 

“ATTURAS” -  2 (Gaidis Bērziņš, Gundars Sebris) 

DOME NOLEMJ: 

Priekšlikums noraidīts. 

 

2. priekšlikums “izteikt Nolikuma 2.1. punktu šādā redakcijā: “2.1. Konkurss norisinās 

katru otro gadu, sākot ar 2024.g. konkursa izsludināšanas informācijā norādītajos datumos. 

Konkursa noslēdzas ar uzvarētāju apbalvošanas svinīgo ceremoniju. Vērtēšanas periods, par 

kuru piešķir balvu, ir iepriekšējie divi kalendārie gadi.””, iesniedza Ainis Stūrmanis 

Notiek deputātu diskusija par priekšlikuma formulējumu. 

I. Norenberga aicina ierakstīt protokolā, ka atbalsta konkursa rīkošanu katru otro gadu, 

bet par cik priekšlikums ietver to, ka arī šajā gadā konkurss tiek rīkots, tad neatbalstīs 

priekšlikumu. 

Balsojums par priekšlikumu “izteikt Nolikuma 2.1. punktu šādā redakcijā: “2.1. Konkurss 

norisinās katru otro gadu, sākot ar 2024.g. konkursa izsludināšanas informācijā norādītajos 

datumos. Konkursa noslēdzas ar uzvarētāju apbalvošanas svinīgo ceremoniju. Vērtēšanas 

periods, par kuru piešķir balvu, ir iepriekšējie divi kalendārie gadi.””, iesniedza Ainis Stūrmanis 

Tiek mainīts priekšlikuma formulējums. 

2.priekšlikums: “Konkurss tiek organizēts katrā pāra gada skaitlī”. 
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Balsojums par priekšlikumu: “Konkurss tiek organizēts katrā pāra gada skaitlī”. 

[Balsojums notiek paceļot roku] 

“PAR”  -  
6 (Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Gaidis Bērziņš, Ainis Stūrmanis, 

Juzefa Kļava, Andis Astrātovs) 

“PRET” -  
7 (Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, Andra Grīvāne-

Bārda, Ilva Norenberga, Lauris Pīlēģis, Antra Grūbe) 

“ATTURAS” -  2 (Dainis Karols, Almants Kalniņš) 

DOME NOLEMJ: 

Priekšlikums noraidīts. 

 

D. Karols komentē balsojumu, izteikti dažādi viedokļi, bet nav notikusi kopīga analīze, 

kā skatīties kopumā uz šādu apbalvojumu. Uzskata, ka šādā formātā uz doto brīdi konkursam 

jānotiek katru gadu. Šobrīd atturējās balsojumā, jo uzskata, ka  pateicību uzņēmējiem ir jāizsaka 

katru gadu. 

I. Norenbergas viedoklis, ka ja pašvaldībā ir taupības režīms, tad jāsolidarizējas ar 

pārējiem.  Tādēļ rosināja šo pasākumu šogad nerīkot un rosina izvērtēt arī pārējos pasākumus, 

sagatavot kopsavilkumu par visiem pašvaldības organizētājiem apbalvojumu pasākumiem un 

izvērtēt un vienoties par lēmumu. 

A. Stūrmaņa viedoklis, ka uzņēmēji ir jāatbalsta, šobrīd atbalstīs lēmumprojektu. 

Piekrīt izteiktajam priekšlikumam, ka tiek pārskatīti visi pasākumi un tiek izvērtēts, cik liels 

finansējums nepieciešams un kurus pasākumus rīko. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

8 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

“PRET” -  
4 (Andra Grīvāne-Bārda, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Māris 

Rozenbergs) 

“ATTURAS” -  3 (Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Lauris Pīlēģis) 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par grozījumiem konkursa “Talsu novada uzņēmēju Gada balva” 

nolikumā”. 

 

12.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 28. aprīļa noteikumos “Par iekšējās 

trauksmes celšanas sistēmu Talsu novada pašvaldībā” 

S. Pētersone, E. Murauska, A.Pinkens, D. Tabulēvica 

 

Ziņo E. Murauska, sagatavots lēmumprojekts par grozījumiem noteikumos par 

iekšējās trauksmes celšanas sistēmu Talsu novada pašvaldībā, veikti redakcionāli grozījumi 

saistībā ar Centrālās pārvaldes strukturālajām izmaiņām. Skaidro grozījumus. 

A. Pinkens jautā, skaidrojumu par 9.5 apakšpunktu. 

E. Murauska – punktā noteikts un nepieciešams zināt, kur iesniegt ziņojumu. 

A. Pinkens jautā D. Tabulēvicai, vai noteikumos jācitē likumā iekļautā informācija?   

D. Tabulēvica atbild, ka nepieciešams izslēgt. 

S. Pētersone iesaka, veikt labojumus un izslēgt 1.4 apakšpunktu no lēmumprojekta. 

 Plkst. 15.50 iziet G. Sebris 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 
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“PAR”  -  

14 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 28. aprīļa noteikumos 

“Par iekšējās trauksmes celšanas sistēmu Talsu novada pašvaldībā””. 

 

13.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 29. aprīļa noteikumos “Noteikumi par 

korupcijas un interešu konflikta riska novēršanas sistēmas organizāciju Talsu novada 

pašvaldībā” 

S. Pētersone, E. Murauska, A. Pinkens, D. Slavinska 

 

Ziņo E. Murauska, sagatavoti grozījumi, kas nosaka korupcijas un interešu konflikta 

risku novēršanas sistēmas organizācija Talsu novada pašvaldībā, noteikumos nepieciešams 

veikt grozījumus saistībā ar strukturālajām un redakcionālām izmaiņām.  

A. Pinkens jautā, par noteikumu darbību pašvaldības kapitālsabiedrībās? 

Plkst. 15.59 pievienojas G. Sebris 

E. Murauska atbild, ka noteikumi attiecināmi uz institūcijām, izveidotajām 

pašvaldības iestādēm un uz kapitālsabiedrībām. 

D. Slavinska atbild, ka kapitālsabiedrības pārvaldības noteikumos noteikts viss 

dokumentu kopums, kas kapitālsabiedrībām jāizstrādā un tas ietver arī korupcijas risku 

novēršanas plānu noteikumus. 

Plkst. 16.03 iziet A. Kalniņš 

A. Pinkens jautā, izskaidrot pretkorupcijas stratēģiju, kuru nepieciešams ik pēc četriem 

gadiem pārskatīt. 

E. Murauska skaidro, pretkorupcijas stratēģiju pasākumu plāns tiek sagatavots un 

skatīts Finanšu komitejā un vienu reizi gadā  par plāna izpildi tiek apkopots ziņojums un sniegta 

atskaite Finanšu komitejā. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

14 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra 

Grūbe, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

 “PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 29. aprīļa noteikumos 

“Noteikumi par korupcijas un interešu konflikta riska novēršanas sistēmas organizāciju Talsu 

novada pašvaldībā””. 

 

14.§ 

Par detālplānojuma nekustamajiem īpašumiem “Cukuriņu ielas”, “Dzilnu iela”, 

“Gulbju iela 1-9”, “Gulbju iela 2-14”, “Teteru iela”, “Vanagu iela”, “Apogu iela” un 

“Vālodzes iela”, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā 1.0 redakcijas nodošanu publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai 
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S. Pētersone, L. Laicāns  

 

Ziņo L. Laicāns, jautājums skatīts Attīstības komitejas sēdē 13. jūnijā, lēmums paredz 

nodot minēto zemes vienību detālplānojumu publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu 

saņemšanai. 

 

Jautājumu, priekšlikumi, viedokļi nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

12 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  1 (Antra Grūbe) 

“NEPIEDALĀS” -  1 ( Lauris Pīlēģis) 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par detālplānojuma nekustamajiem īpašumiem “Cukuriņu ielas”, “Dzilnu 

iela”, “Gulbju iela 1-9”, “Gulbju iela 2-14”, “Teteru iela”, “Vanagu iela”, “Apogu iela” un 

“Vālodzes iela”, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā 1.0 redakcijas nodošanu publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai”. 

 

15.§ 

Par detālplānojuma nekustamajam īpašumam “1. Maija 44”, Talsos, Talsu novadā, 

apstiprināšanu 

S. Pētersone, L. Laicāns, A. Stūrmanis, L. Pīlēģis 

 

Ziņo L. Laicāns, lēmumprojekts paredz apstiprināt detālplānojumu, noslēgt 

administratīvo līgumu par detālplānojuma izstrādi. Jautājums skatīts Attīstības komitejas 

13. jūlija sēdē. 

L. Pīlēģa viedoklis lēmumprojektā balsos pret, jo publiskajā apspriešanā attīstītājs uz 

uzdotajiem jautājumiem, tai skaitā par virs ūdeņu novadīšanu nesniedza pietiekošu atbildi. Kur 

nonāks ūdeņi no šī zemes īpašuma un kur tiks novadīti. Radās lielas bažas, kas notiks īpašumos, 

vai necietīs blakus esošie īpašumi?      

A. Stūrmanis jautā, vai ar būvprojektu šīs problēmas tiks atrisinātas? 

L. Laicāns atbild, ka tas ir būvprojekta uzdevums un jāskatās pie būvprojekta 

izvērtēšanas. 

L. Pīlēģis jautā, ja jautājums tiks risināts būvprojekta sadaļā, vai Talsu novada 

pašvaldība izdos tehniskos noteikumus? 

L. Laicāns – nevar komentēt. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

9 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  2 (Ilva Norenberga, Lauris Pīlēģis) 

“ATTURAS” -  3 (Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Sandra Pētersone) 

DOME NOLEMJ: 
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Pieņemt lēmumu “Par detālplānojuma nekustamajam īpašumam “1. Maija 44”, Talsos, Talsu 

novadā, apstiprināšanu”. 

 

Plkst. 16.14 pievienojas A. Kalniņš 

 

16.§ 

Par detālplānojuma nekustamajiem īpašumiem “Zvirgzdi 15” un “Ezeri”, Laidzes 

pagastā, Talsu novadā, apstiprināšanu 

S. Pētersone, L. Laicāns, L. Pīlēģis, A. Pinkens, A. Stūrmanis, D. Tabulēvica 

 

Ziņo L. Laicāns, lēmums paredz apstiprināt detālplānojumu nekustamajos īpašumos 

un noslēgt administratīvo līgumu par detālplānojuma izstrādi, jautājums ir skatīts Attīstības 

komitejas 13. jūnija sēdē. 

Starp L. Pīlēģi un L. Laicānu notiek diskusija par darba uzdevumu. 

Plkst.16.19 iziet D. Karols 

L. Pīlēģa viedoklis, ka publiskajā apspriešanā tiek pasniegts cits viedoklis, bet beigās 

neielikt neko no apspriestā, kā arī  neievērot pašvaldības izdotos noteikumus, tai skaitā domes 

apstiprinātos. Aicina  neatbalstīt šo lēmumu. Sanāk, ka mēs paši neievērojam to, ko paši esam 

izvirzījuši. 

A. Pinkens jautā, vai dokumentā bija jābūt iekļautam apgaismojumam? 

L. Laicāns atbild, ka bija jābūt darba uzdevuma 1.6.5 punktā. Nepieciešams iekļaut 

kādas ir pašvaldības prasības un kā kontrolējam. 

A. Stūrmanis jautā, vai uzņēmējs ir pārkāpis noteikumus? 

L. Laicāns –nav atbilde. 

L. Pīlēģis jautā juristu viedokli. 

D. Tabulēvica atbild, ka likums nosaka, kas detālplānojumā obligāti iekļaujams.  Šajā 

darba uzdevumā ir formulējums un tālāk ir iekavās atreferējums, norādītais pirms šīs sadaļas ir 

obligāti iekļaujams. 

A. Kalniņš jautā, vai attīstītājam apgaismojums jau ir jāuzstāda vai tikai jāparedz 

inženierkomunikācijas? 

L. Laicāns atbild, tas tiek paredzēts administratīvajā līgumā. 

Notiek diskusija par ielu apgaismojumu un darba uzdevumu. 

Plkst.16.32 pievienojas D. Karols 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

9 (Andra Grīvāne-Bārda, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa 

Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Andis Astrātovs[balso paceļot roku]) 

“PRET” -  4 (Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Lauris Pīlēģis) 

“ATTURAS” -  1 (Ainis Stūrmanis) 

“NEPIEDALĀS” -  1 (Gaidis Bērziņš) 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par detālplānojuma nekustamajiem īpašumiem “Zvirgzdi 15” un “Ezeri”, 

Laidzes pagastā, Talsu novadā, apstiprināšanu”. 

 

17.§ 

Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra saistošajos noteikumos 

Nr. 26 “Par nekustamā īpašuma nodokļa piemērošanu Talsu novadā” 

S. Pētersone, I. Romaško 
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Ziņo I. Romaško, sagatavots lēmumprojekts par grozījumiem saistošajos noteikumos 

“Par nekustamā īpašuma nodokļa piemērošanu Talsu novadā”. Grozījumi nepieciešami, sakarā 

ar to, ka saistošie noteikumi izdoti saskaņā likumu “Par pašvaldībām”. Lēmumprojekts tika 

skatīts Finanšu komitejā. 

 

Jautājumi, priekšlikumi, viedokļi nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

15 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra saistošajos 

noteikumos Nr. 26 “Par nekustamā īpašuma nodokļa piemērošanu Talsu novadā””. 

 

18.§ 

Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra saistošajos noteikumos 

Nr. 27 “Par nekustamā īpašuma nodokļa maksāšanas kārtību Talsu novadā” 

S. Pētersone, I. Romaško 

 

Ziņo I. Romaško, sagatavots lēmumprojekts par grozījumiem saistošajos noteikumos 

“Par nekustamā īpašuma nodokļa maksāšanas kārtību Talsu novadā”. Grozījumi nepieciešami 

sakarā ar to, ka iepriekšējie saistošie noteikumi izdoti saskaņā likumu “Par pašvaldībām”. 

Lēmumprojekts tika skatīts Finanšu komitejā. 

 

Jautājumi, priekšlikumi, viedokļi nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

15 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra saistošajos 

noteikumos Nr. 27 “Par nekustamā īpašuma nodokļa maksāšanas kārtību Talsu novadā””. 

 

19.§ 

Grozījumi Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra saistošajos noteikumos Nr. 28 

“Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu Talsu novadā” 

S. Pētersone, I. Romaško 

 

Ziņo I. Romaško, sagatavots lēmumprojekts par grozījumiem saistošajos noteikumos 

“Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu Talsu novadā”. Grozījumi 
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nepieciešami sakarā ar to, ka saistošie noteikumi izdoti saskaņā likumu “Par pašvaldībām”. 

Mainīta Eiropas Komisijas regula saistībā ar de minimis. Grozījumi veikti arī 30. punktā. 

Lēmumprojekts tika skatīts Finanšu komitejā. 

 

Jautājumi, priekšlikumi, viedokļi nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

15 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“PRET”  -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Grozījumi Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra saistošajos 

noteikumos Nr. 28 “Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu Talsu 

novadā””. 

 

20.§ 

Par grozījumiem 2012. gada 18. septembra galvojuma līgumā Nr. TA12137/G-1 

S. Pētersone, D. Slavinska 

 

Ziņo D. Slavinska, ka 2012. gada 18. septembrī starp “MĒRSRAGA ŪDENS” un SEB 

banku tika noslēgts kredītlīgums ar mērķi līdzfinansēt Eiropas Savienības realizēto projektu 

“Ūdenssaimniecības attīstība Mērsraga pagasta Mērsraga ciemā otrā kārta”. Starp Mērsraga 

novada pašvaldību un banku tika noslēgts galvojuma līgums. Mērsraga novada pašvaldība 

galvoja par minētā līguma saistību izpildi. Galvojuma līgumā iekļauts noteikums, ka katra gada 

plānotajā budžetā jāparedz līdzekļi kapitālsabiedrības pamatkapitāla palielināšanai tādā 

apmērā, lai segtu nākamā gada līgumu apkalpošanas izmaksas, t.i., pamatsummas maksājums 

un procentu maksājumi. Šobrīd noslēdzies kapitālsabiedrības reorganizācijas process, kā 

rezultātā SIA “TALSU ŪDENS” ir aizņēmuma līguma saistību pārņēmējs un banka piekritusi 

veikt grozījumus aizņēmuma līgumā un galvojuma līgumā. Sabiedrība spēj savlaicīgi segt savas 

saistības.  

 

Jautājumi, priekšlikumi, viedokļi nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

15 (Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis Andis 

Astrātovs[balso paceļot roku]) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par grozījumiem 2012. gada 18. septembra galvojuma līgumā Nr. 

TA12137/G-1”. 
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Sēde tiek pārtraukta plkst. 16.50 

Sēde tiks turpināta 02.07.2024. plkst. 09.00 

 

2024. gada 2. jūlijā 

 

Sēde sasaukta plkst. 09.00 

Sēdi atklāj plkst. 09.00 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītājs Sandra Pētersone – domes priekšsēdētāja vietniece tautsaimniecības jautājumos   

Protokolētāja Aija Šprunka – Administratīvā departamenta Dokumentu vadības nodaļas vecākā 

lietvede 

 

Sēdē piedalās 15 deputāti: 

Eva Kārkliņa  

Antra Grūbe  

Ilva Norenberga (pieslēdzas Zoom tiešsaistes platformā plkst. 10.28; nav redzama Zoom 

tiešsaistes platformā no plkst.13.23 līdz plkst.13.26; nav redzama Zoom tiešsaistes platformā 

no plkst.13.45 līdz plkst.14.01) 

Sandra Pētersone  

Gundars Sebris  

Ainis Stūrmanis (Zoom tiešsaistes platformā nav redzams no plkst.09.48 līdz plkst.09.49; pēc 

pārtraukuma plkst.11.00 pievienojas plkst.11.02; nav redzams Zoom tiešsaistes platformā no 

plkst. 16.14 līdz plkst.16.16) 

Aldis Pinkens  

Māris Rozenbergs  

Andis Astrātovs  

Dainis Karols (iziet plkst.09.40, pievienojas plkst.09.44; pēc pārtraukuma plkst.11.00 

pievienojas plkst.11.03; aiziet plkst.16.05) 

Andra Grīvāne-Bārda (pieslēdzas Zoom tiešsaistes platformā plkst. 11.43; nav redzama Zoom 

tiešsaistes platformā no plkst.13.07 līdz plkst.13.10; pārtrauc dalību plkst. 14.35) 

Gaidis Bērziņš  

Juzefa Kļava   

Almants Kalniņš (iziet plkst.09.12, pievienojas plkst. 09.14; iziet plkst.09.35, pievienojas 

plkst.  09.37; iziet plkst.09.48, pievienojas plkst.09.51; pēc pārtraukuma plkst.11.00 pievienojas 

plkst.11.02; iziet plkst.11.11, pievienojas plkst. 11.14; pēc pārtraukuma plkst.145.45 

pievienojas plkst.15.49; aiziet plkst.16.05) 

Lauris Pīlēģis (iziet plkst.10.01, pievienojas plkst.10.04; iziet plkst.14.00, pievienojas 

plkst. 14.02; iziet plkst.14.04, pievienojas plkst.14.06) 

 

Sēdē nepiedalās 4 deputāti: 

Andis Āboliņš – attaisnotā prombūtnē 

Ieva Brūna-Labāne 

Oļegs Solovjovs  

Kalvis Kalniņš   

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: 

Valdis Bārda – pašvaldības izpilddirektora p.i. un izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas 

un nekustamā īpašuma jautājumos 

Egita Murauska – kvalitātes un risku vadītāja 

Diāna Tabulēvica – Juridiskā, iepirkumu, kapitālsabiedrību uzraudzības departamenta vadītāja 
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Lelde Andersone – Juridiskā, iepirkumu, kapitālsabiedrību uzraudzības departamenta 

kapitālsabiedrību pārvaldības speciāliste 

Jekaterina Lola – Finanšu un grāmatvedības departamenta vadītāja 

Inga Purviņa – Administratīvā departamenta vadītāja 

Aiva Dimante –  Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta projektu 

vadības nodaļas vadītāja 

Lauris Laicāns – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta plānošanas 

nodaļas vadītājs 

Ina Lībeka – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta projektu vadības 

nodaļas vecākā projekta vadītāja 

Sanda Ķiršakmene – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta projektu 

vadības nodaļas projektu vadītāja 

Žanete Grīnberga – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta projektu 

vadības nodaļas projektu koordinatore 

Renāte Freiberga – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta plānošanas 

nodaļas uzņēmējdarbības un NVO konsultante 

Dace Cine – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta tūrisma nodaļas 

vadītāja 

Inga Romaško – Nekustamo īpašumu un vides aizsardzības departamenta vadītāja 

Jānis Pauliņš – Nekustamo īpašumu un vides aizsardzības departamenta vides pārvaldības 

nodaļas vadītājs 

Inita Fedko – Administratīvā departamenta Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja 

Marta Rake-Lasmane – Administratīvā departamenta Sabiedrisko attiecību nodaļas vecākā 

sabiedrisko attiecību speciāliste 

Jānis Mucenieks – Informācijas un komunikācijas tehnoloģiju nodaļas lietotāju atbalsta 

specialists 

Aija Šprunka – Administratīvā departamenta Dokumentu vadības nodaļas vecākā lietvede 

 

Citi: 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Baiba Dūda – Dundagas pils vadītāja 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Inta Zaķe – Talsu novada Bāriņtiesas priekšsēdētāja  

Tatjana Kuzmuka – Talsu novada Sociālā dienesta sociālās palīdzības nodaļas vadītāja 

Edgars Atlācis – zvērināts advokāts 

 

 Tiek informēts, ka saskaņā ar Pašvaldību likuma 38. panta otro daļu domes sēdē tiek 

veikts audiovizuāls ieraksts, un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 

Sandra Pētersone informē, ka tiek turpināta 27. jūnija Talsu novada domes sēde.  

 

21.§ 

Par atkritumu apsaimniekošanas reģionālā centra izveidi 

S. Pētersone, L. Andersone, A. Pinkens, E. Atlācis, D. Karols, G. Bērziņš, D. Tabulēvica 

 

Ziņo L. Andersone, saskaņā ar Ministru kabineta regulējumu noteiktas pieci atkritumu 

apsaimniekošanas reģioni, viens no tiem Ziemeļkurzemes reģions. Noteikumu pielikumā 

noteikts, ka Ziemeļkurzemes atkritumu apsaimniekošanas reģionā ietilpst Jūrmalas valstspilsēta 

Ventspils valstspilsētas, Kuldīgas novads, Talsu novads, Tukuma novads un Ventspils novads. 

Ziemeļkurzemes atkritumu apsaimniekošanas reģionā plānoti divi atkritumu apsaimniekošanas 

reģionālie centri uz sadzīves atkritumu poligonu “Janvāri” un “Penkuļi” bāzēm. Ar Talsu 

novada pašvaldības 2023. gada 28. decembra lēmuma apstiprināts Ziemeļkurzemes reģionālais 
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atkritumu apsaimniekošanas plāns 2023. - 2027. gadam, kas stājās spēkā 2024. gada 1. janvārī. 

Pašvaldība rosina par atkritumu apsaimniekošanas reģionālo centru Ziemeļkurzemes reģionā 

izveidot SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA””. Atkritumu 

apsaimniekošanas reģionālo centru veido kā publiskas personas kapitālsabiedrību un  

attiecināmi valsts pārvaldes iekārtas likumā minētie priekšnosacījumi. 2023. gadā tika veikts 

līdzdalības izvērtējums un pašvaldības dome pieņēma lēmumu par vispārējo stratēģisko mērķu 

noteikšanu. Ņemot vērā valsts plānā un Ziemeļkurzemes reģiona plānā ietvertos apsvērumus 

attiecībā uz šāda centra izveidi var secināt, ka efektīvākais un lietderīgākais modelis veidot uz 

esošā sadzīves atkritumu poligona “Janvāri” bāzes. Lūgums pieņemt lēmumu izveidot 

Ziemeļkurzemes atkritumu apsaimniekošanas reģionālo centru - SIA “Atkritumu 

apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” un apstiprināt Ziemeļkurzemes atkritumu 

apsaimniekošanas reģionālā centra reglamentu. Iecelt Talsu novada pašvaldības izpilddirektora 

vietnieku attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos par pašvaldības pārstāvi 

Ziemeļkurzemes atkritumu apsaimniekošanas reģionālā centra uzraudzības padomē un 

Ziemeļkurzemes atkritumu apsaimniekošanas reģiona atkritumu apsaimniekošanas reģionālo 

centru uzraudzības padomē.  

A. Pinkens jautā, var skaidrot par amatu savienošanas interešu konfliktu? 

S. Pētersone atbild, ka Juridiskā departamenta vecākā jurista viedoklis, ka ir saskatāms 

interešu konflikts. Brīdī, kad tiks nokomplektēts pilns izpildvaras sastāvs, tad šādai situācijai 

nevajadzētu rasties. 

Notiek diskusija par amatu savienošanu un interešu konfliktu. 

G. Bērziņš jautā, vai Tukuma novada pašvaldībā un Jūrmalas valstspilsētā lēmums 

pieņemts? 

L. Andersone atbild, ka Tukuma novada pašvaldība lēmums pieņemts 27.06.2024. 

domes sēdē. 

G. Bērziņš jautā, kādu pārstāvi deleģē Tukuma novads? 

Plkst. 09.12 iziet A. Kalniņš 

L. Andersone atbild, ka deleģēts vecākais jurists. 

Notiek diskusija par pārstāvi atkritumu apsaimniekošanas reģionālā centra valdē un 

par padomes darbu, to atalgojumu. 

Plkst. 09.14 pievienojas A. Kalniņš 

A. Pinkens jautā, kurš reglaments būs spēkā, ja mēs šobrīd iespējams nomainām kādu 

punktu? Reglaments tiek saskaņots visās trīs pašvaldībās un tam jābūt vienādam visām 

iesaistītajām pašvaldībām. Vai tika saskaņots visas pašvaldībās? 

L. Andersone atbild, ka Tukuma novadā apstiprināts reglaments, kāds deputātiem 

pievienots lēmumprojektā. 

E. Atlācis skaidro paredzēto atlīdzību uzraudzības padomes valdes locekļiem un par 

uzraudzības padomes sēdes sasaukšanu. 

A. Pinkens jautā, vai nav nepieciešams līgumu saskaņot Vides aizsardzības un 

reģionālās attīstības ministrijā?   

Plkst. 09.35 iziet A. Kalniņš 

E. Atlācis atbild, ka saskaņojums nepieciešams situācijā, ja līguma termiņš pārsniedz 

vienu gadu. Līdz ar to sākotnēji paredzēts, ka līgums tiek slēgts uz vienu gadu un ja mainās 

normatīvie akti, kas paredz saskaņošanas svītrošanu, tad attiecīgi līguma termiņš automātiski 

pagarinās uz šī plāna darbības termiņu. 

Plkst. 09.37 pievienojas A. Kalniņš 

S. Pētersone jautā, vai ir notikušas kādas izmaiņas deleģēšanas līgumā? 

E. Atlācis skaidro, ka nav zināms par citām neatbilstībām. 

Plkst. 09.40 iziet D. Karols 

Plkst. 09.44 pievienojas D. Karols 

A. Pinkens jautā, kā tika domāts par centra darbības materiālo nodrošināšanu? Lūdz 

skaidrot 15. punktu. 
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E. Atlācis skaidro, ka centrs pēc būtības ir viena no kapitālsabiedrības nodaļām un šī 

centra darbība jāapstiprina regulatorā.  Tiek veikta atsevišķa grāmatvedības uzskaite. Skaidro 

15. punktu. 

Notiek diskusija par centra darbu un reglamentā iekļautajiem punktiem. 

A. Stūrmanis nav redzams Zoom tiešsaistes platformā no plkst.09.48 līdz plkst.09.49  

Plkst. 09.48 iziet A .Kalniņš 

Plkst. 09.51 pievienojas A. Kalniņš 

S. Pētersone jautā, kas notiek situācijā, ja šobrīd nelemj par deleģējumu? 

E. Atlācis atbild, likums nosaka, ka līdz 30. jūnijam pašvaldībām jāpieņem lēmums 

par centra izveidi, tad reglamenta apstiprināšana un divpusējā līguma starp pašvaldību un 

kapitālsabiedrību noslēgšana. 

A. Pinkens jautā, kā risinās jautājumu par reglamenta apstiprināšanu? 

D. Tabulēvica atbild, reglamenta apstiprināšanai nepieciešams domes lēmums un 

vienlaikus  jāsaskaņo ar Jūrmalas valstspilsētu un Tukuma novadu. Informē, ka Ventspils 

pašvaldība šobrīd apstiprinājusi centra izveidi un nolikumu. 

Plkst. 10.01 iziet L. Pīlēģis 

Plkst. 10.04 pievienojas L. Pīlēģis 

S. Pētersones priekšlikums pēc notikušās diskusijas, grozīt sagatavoto lēmuma 

projektu un lemt tikai par diviem punktiem lēmumprojektā: par centra izveidi un reglamenta 

apstiprināšanu.  

A. Pinkens jautā, vai turpmākās darbības nevajag uzdot veikt ar domes lēmumu? 

S. Pētersones atbild, ka jautājums jāskata komitejās par deleģēšanas līgumu un 

jāsaprot situācija. 

D. Tabulēvica skaidro, ka ar domes lēmumu izveido atkritumu apsaimniekošanas 

centru un Atkritumu apsaimniekošanas likumā ir atrunāts tās funkcijas. 

 G. Bērziņš jautā, vai nevar lemt tikai par pirmo punktu un par reglamentu šobrīd 

nelemt, tad daļēji uzdevums būtu izpildīts. 

E. Atlācis atbild, jā, uzdevums būtu izpildīts. 

D. Karols iesaka, ka nepieciešamas izmaiņas 10. punktā un aicina reglamentu 

apstiprināt, lai iesaistītās pašvaldības redzētu izmaiņas. 

E. Atlācis rosina sakarā ar to, ka vairākos citos reģionos centušies dokumentu 

sagatavot vienādu uz visām domes sēdēm. Rosina neformālā darba grupā starp Tukuma novadu 

un Jūrmalas valstspilsētu izdiskutēt precizējumus dokumentos, lai domes sēdē tiktu pieņemts 

un saskaņots vienāds dokuments. 

S. Pētersone informē, ka Dokumentu pārvaldības sistēmā “LIETVARIS” iesniegti divi 

priekšlikumi:  

D. Karols precizē, ka vēlas lai balso par priekšlikumu, lai būtu skaidrs par šī punkta 

lietderību. Ar balsojumu izmaiņas apstiprināt dotajā brīdī. 

G. Bērziņš skaidro izteikto priekšlikumu un ja tiek nobalsots par reglamenta 

izmaiņām, tas neietekmē lemt tālāk par šo lēmumprojekta jautājumu izslēgšanu. 

1. priekšlikums: “ZIEMEĻKURZEMES ATKRITUMU APSAIMNIEKOŠANAS 

REĢIONĀLĀ CENTRA “PIEJŪRA” REGLAMENTA 10.punktu noteikt sekojošā redakcijā: 

AARC uzraudzības padomes sapulci sasauc, ja to rakstveidā pieprasa kāds no AARC 

uzraudzības padomes locekļiem. AARC uzraudzības padomes sapulce tiek sasaukta ne vēlāk 

kā divu nedēļu laikā pēc AARC uzraudzības padomes locekļa pieprasījuma saņemšanas. 

Paziņojumu par sapulces sasaukšanu nosūta visiem AARC uzraudzības padomes locekļiem ne 

vēlāk kā nedēļu pirms sapulces. Paziņojumā norāda sapulces norises vietu un laiku, sapulces 

darba kārtību, lēmumu projektus, kā arī citas ziņas, kas saistītas ar sapulces sasaukšanu un 

norisi”., iesniedza Dainis Karols. 

 

Balsojums par priekšlikumu “ZIEMEĻKURZEMES ATKRITUMU APSAIMNIEKOŠANAS 

REĢIONĀLĀ CENTRA “PIEJŪRA” REGLAMENTA 10.punktu noteikt sekojošā redakcijā: 
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AARC uzraudzības padomes sapulci sasauc, ja to rakstveidā pieprasa kāds no AARC 

uzraudzības padomes locekļiem. AARC uzraudzības padomes sapulce tiek sasaukta ne vēlāk 

kā divu nedēļu laikā pēc AARC uzraudzības padomes locekļa pieprasījuma saņemšanas. 

Paziņojumu par sapulces sasaukšanu nosūta visiem AARC uzraudzības padomes locekļiem ne 

vēlāk kā nedēļu pirms sapulces. Paziņojumā norāda sapulces norises vietu un laiku, sapulces 

darba kārtību, lēmumu projektus, kā arī citas ziņas, kas saistītas ar sapulces sasaukšanu un 

norisi.” 

[Balsojums notiek paceļot roku] 

“PAR”  -  
7 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis Karols, 

Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  
7 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Ainis Stūrmanis) 

DOME NOLEMJ: 

Priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

2. priekšlikums: “Izslēgt lēmuma projekta 2.-6.punktu”, iesniedza Gaidis Bērziņš 

 

Balsojums par priekšlikumu “Izslēgt lēmuma projekta 2.-6.punktu”, iesniedza Gaidis Bērziņš 

“PAR”  -  
8 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  
6 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Ainis Stūrmanis) 

DOME NOLEMJ: 

Priekšlikums pieņemts 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

9 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  3 (Andra Grīvāne-Bārda, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs) 

“ATTURAS” -  2 (Antra Grūbe, Lauris Pīlēģis) 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par atkritumu apsaimniekošanas reģionālā centra izveidi”. 

 

A. Pinkena viedoklis, lēmumprojektu neatbalstīja, jo piedāvāto dokumentu kvalitāte ir 

kritiski zemā līmenī. Izskatīt domes sēdē  un no deputātu priekšlikumiem izveidot gala versija, 

tas nav iespējams. 

S. Pētersones viedoklis, ka reglamentā iezīmētas divas problēmas attiecībā uz 

reglamenta 10. punktu un 21. punktu. 

 

22.§ 

Par nešķirotu sadzīves atkritumu savākšanas, pārvadāšanas, pārkraušanas un 

uzglabāšanas maksas un dalīti savākto bioloģisko atkritumu apsaimniekošanas maksas 

noteikšanu 

S. Pētersone, L. Andersone, A. Pinkens, G. Celms, J. Kļava, G. Bērziņš 
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Ziņo L. Andersone, saņemta sadzīves atkritumu apsaimniekotāja SIA “Atkritumu 

apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” vēstule, kurā lūgts apstiprināt nešķirotu sadzīves 

atkritumu apsaimniekošanas maksu. Šobrīd spēkā esošā nešķirotu sadzīves atkritumu 

apsaimniekošanas maksa 23,23 EUR par kubikmetru, bez pievienotās vērtības nodokli un 

maksa par dalīti vākto bioloģisko atkritumu apsaimniekošanu 13,94 EUR par kubikmetru, bez 

pievienotās vērtības nodokli. Ņemot vērā, ka sabiedrībai pieauguši transporta izdevumi, 

infrastruktūras uzturēšanas izmaksas un citas izmaksas, kas tieši attiecināmas uz atkritumu 

savākšanu. Noteikt, ka ar 2024. gada 3. augustu Talsu novada administratīvajā teritorijā maksu 

par nešķirotu sadzīves atkritumu savākšanu, pārvadāšanu, pārkraušanu, uzglabāšanu 17,07 

EUR par kubikmetru, bez pievienotā vērtības nodokli. Dalīti vākto bioloģisko atkritumu 

apsaimniekošanas maksu noteikt 15,19 EUR par kubikmetru bez pievienotās vērtības nodokli.  

Plkst. 10.28 Zoom tiešsaistes platforma pieslēdzas I. Norenberga 

A. Pinkens lūdz skaidrot, kas notiek pozīcijā – plastmasas iepakojuma realizācijas 

izdevumi? 

G. Celms skaidro jautājumu. 

J. Kļava jautā, jauktais iepakojums ienācis arī no Jūrmalas atkritumu šķirošanas un 

pārkraušanas stacijas. Kāpēc Talsu un Tukuma novada iedzīvotājiem izmaksas tiek iekļautas 

nešķiroto sadzīves atkritumu savākšanas, pārvadāšanas, pārkraušanas un uzglabāšanas maksā? 

G. Celms skaidro, ka izņemti laukā atkritumi, kuri saņemti no Jūrmalas atkritumu 

šķirošanas un pārkraušanas stacijas. 

G. Bērziņš jautā, vai pieaug pasta izdevumi, vai vēstules netiek sūtītas elektroniski? 

Skaidrojumu par elektrības tarifu. Kādi noslēgti līgumi un kas paveikts, lai mazinātu izmaksas? 

G. Celms skaidro, atsevišķiem klientiem nepieciešams nosūtīt pa pastu. Par elektrības 

tarifu nevar sniegt atbildi. 

A. Pinkena viedoklis, uzskata, ka maksa izdevīga uzņēmumam, bet nav izdevīga 

iedzīvotājiem un rūpīgi jāizskata izmaksu pozīcijas. Maksa nav atbalstāma. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  3 (Almants Kalniņš, Dainis Karols, Sandra Pētersone) 

“PRET” -  

8 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris) 

“ATTURAS” -  2 (Gaidis Bērziņš, Ainis Stūrmanis) 

“NEPIEDALĀS” -  
2 (Andis Astrātovs - Nepiedalās balsojumā, Ilva Norenberga - 

Nepiedalās balsojumā) 

DOME NOLEMJ: 

Noraidīt lēmuma projektu “Par nešķirotu sadzīves atkritumu savākšanas, pārvadāšanas, 

pārkraušanas un uzglabāšanas maksas un dalīti savākto bioloģisko atkritumu 

apsaimniekošanas maksas noteikšanu”. 

 

G. Bērziņš iesaka valdei vēlreiz izvērtēt visus šos jautājumus, kas izskanēja sēdes laikā 

un atkārtoti skatīt jautājumu. 

 

Plkst. 10.43 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 11.00 sēde turpinās  

 

23.§ 

Par grozījumiem 2024.gada 29. februāra Talsu novada pašvaldības domes lēmumā 

Nr.54 ““Par dalību projektu iesniegumu konkursā ar projektu “Zivsaimnieciskās 

ekspluatācijas noteikumu izstrāde Talsu novada Mērsraga kanālam” Valsts Zivju fonda 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

pasākumā “Zinātniskās pētniecības programmu finansēšanai un līdzdalībai starpvalstu 

sadarbībā zinātniskajos pētījumos zivsaimniecībā”” 

S. Pētersone 

 

Jautājumi, priekšlikumi, viedokļi nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

12 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par grozījumiem 2024.gada 29. februāra Talsu novada pašvaldības domes 

lēmumā Nr.54 ““Par dalību projektu iesniegumu konkursā ar projektu “Zivsaimnieciskās 

ekspluatācijas noteikumu izstrāde Talsu novada Mērsraga kanālam” Valsts Zivju fonda 

pasākumā “Zinātniskās pētniecības programmu finansēšanai un līdzdalībai starpvalstu 

sadarbībā zinātniskajos pētījumos zivsaimniecībā”””. 

 

24.§ 

Par grozījumiem 2024.gada 29. februāra Talsu novada pašvaldības domes lēmumā 

Nr.53 ““Par dalību projektu iesniegumu konkursā ar projektu “Zivju resursu 

pavairošanas un atražošanas pasākumi 2024. gadā Talsu novadā” Valsts Zivju fonda 

pasākumā “Zivju resursu pavairošanai un atražošanai publiskajās ūdenstilpēs un 

ūdenstilpēs, kurās zvejas tiesības pieder valstij, citās ūdenstilpēs, kas ir valsts vai 

pašvaldību īpašumā, kā arī privātajās upēs, kurās ir atļauta makšķerēšana”” 

S. Pētersone 

 

Jautājumi, priekšlikumi, viedokļi nav. 

 

Plkst. 11.02 pievienojas A. Kalniņš 

Plkst. 11.02 pievienojas A. Stūrmanis 

Plkst. 11.03 pievienojas D. Karols 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

14 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis, Almants Kalniņš [balso paceļot roku],Dainis 

Karols[balso paceļot roku]) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par grozījumiem 2024.gada 29. februāra Talsu novada pašvaldības domes 

lēmumā Nr.53 ““Par dalību projektu iesniegumu konkursā ar projektu “Zivju resursu 

pavairošanas un atražošanas pasākumi 2024. gadā Talsu novadā” Valsts Zivju fonda 

pasākumā “Zivju resursu pavairošanai un atražošanai publiskajās ūdenstilpēs un ūdenstilpēs, 
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kurās zvejas tiesības pieder valstij, citās ūdenstilpēs, kas ir valsts vai pašvaldību īpašumā, kā 

arī privātajās upēs, kurās ir atļauta makšķerēšana”””. 

 

25.§ 

Par Talsu novada pašvaldības 2023. gada publiskā pārskata apstiprināšanu 

S. Pētersone, Ž. Grīnberga 

 

A. Pinkens jautā, var nosaukt lapu numuru, kur pārskatā iekļauta informācija par 

2023. gada finanšu situāciju? 

Ž. Grīnberga – šāda veida informācija netika iesniegta. 

Notiek diskusija par publiskajā pārskatā iekļauto informāciju un nepieciešamajiem 

redakcionāliem precizējumiem. 

 S. Pētersone informē, ka dokumentu pēc precizēšanas nosūtīs deputātiem. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

8 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

“PRET” -  
5 (Andra Grīvāne-Bārda, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Māris Rozenbergs) 

“ATTURAS” -  2 (Antra Grūbe, Lauris Pīlēģis) 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par Talsu novada pašvaldības 2023. gada publiskā pārskata 

apstiprināšanu”. 

 

26.§ 

Par grozījumiem 2023. gada 19. jūlija Talsu novada pašvaldības domes lēmumā Nr. 313 

“Par 2023. gada prioritārā investīciju projekta “Skolas energoefektivitātes  

paaugstināšana un pārbūve K. Mīlenbaha ielā 28, Talsos” īstenošanu” 

S. Pētersone, I. Lībeka, M. Rozenbergs, L. Pīlēģis, A. Pinkens 

 

Ziņo I. Lībeka, sagatavots lēmumprojekts “Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības 

domes 2023. gada 19. jūlija lēmumā Nr. 313 “Par 2023. gada prioritārā investīciju projekta 

“Skolas energoefektivitātes paaugstināšana un pārbūve K. Mīlenbaha ielā 28, Talsos” 

īstenošanu””. Līdz šo grozījumu veikšanai projekta kopējā summa ir 2 070 188,78 EUR, 

ieskaitot pievienotās vērtības nodokli. Grozījumos Iepirkuma līgumā par būvdarbiem objektā 

tika pagarināts būvdarbu izpildes termiņš līdz 2024. gada 15. jūlijam. Ņemot vērā iepriekš 

minēto, no būvuzraudzības pakalpojuma sniedzēja SIA “Būves un būvsistēmas”, 2024. gada 

30. aprīlī tika saņemta vēstule kurā Būvuzraugs lūdz palielināt līgumcenu par katru 

būvuzraudzības dienu no 2024. gada 2. aprīļa līdz 2024. gada 15. jūlijam. Būvuzraudzības 

līguma summa tika palielināta par 4 598,00 EUR ar pievienotās vērtības nodokli. Kopējās 

projekta izmaksas pēc grozījumiem būvuzraudzības līgumā sastāda 2 074 786,78 EUR.  Grozīt 

Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 19. jūlija Talsu novada pašvaldības domes lēmumu 

Nr. 313 izsakot 1.3. apakšpunktu šādā redakcijā: “1.3. paredzēt Pašvaldības 2024. gada budžetā 

atlikušo Pašvaldības līdzfinansējumu 498 739,76 EUR apmērā un nodrošināt 2023. gada 

15. augusta Būvuzraudzības līguma līgumcenas palielināšanai nepieciešamo finansējumu 

4 598,00 EUR apmērā, ieskaitot pievienotās vērtības nodokli no Talsu novada pašvaldības 

2024. gada budžeta līdzekļiem un veikt  grozījumus tāmēs.  

M. Rozenbergs jautā, kāds sākotnējais nodošanas termiņš? 
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I. Lībeka atbild, ka sākotnējais izpildes termiņš 1. aprīlis. Pārbūves laikā atklājās daudz 

defekti, kuri sākotnēji nebija paredzēti. No būvdarbu veicēja saņemta vēstule pagarināt līgumu 

izpildes termiņu. 

L. Pīlēģis jautā, vai termiņš nebūs vēlreiz jāpagarina? 

I. Lībeka atbild, ka varētu būt, ka termiņš būs jāpagarina. Saņemti iesniegumi no 

būvnieka un iesniegumā minēts 30. septembris, bet šāda prasība  tika noraidīta. 

A. Pinkens jautā, var skaidrot, kas notiek budžeta elektroniskajā vadības sistēmā? 

S. Pētersone atbild, ka uz nākošo domes sēdi tiks sniegta informācija. 

A. Pinkens atgādina, ka iesniedzis pieprasījumu par informāciju sniegšanu par budžeta 

izpildes kārtību un  atbilde nav saņemta. Jautā skaidrojumu par budžeta tāmēm. 

S. Pētersone atbild, ka līdz izpilddirektora  pārskata sniegšanai informācija tiks 

precizēta un sniegs atbildi. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

8 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

“PRET” -  
5 (Andra Grīvāne-Bārda, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs) 

“ATTURAS” -  2 (Antra Grūbe, Ilva Norenberga) 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par grozījumiem 2023. gada 19. jūlija Talsu novada pašvaldības domes 

lēmumā Nr. 313 “Par 2023. gada prioritārā investīciju projekta “Skolas energoefektivitātes 

paaugstināšana un pārbūve K. Mīlenbaha ielā 28, Talsos” īstenošanu””. 

 

Plkst.12.00 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 13.03 sēde turpinās 

 

27.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “USMAS KRASTS” un Talsu novada pašvaldības 

domes 2023. gada 29. jūnija lēmuma Nr.253 “Par pašvaldības dalību biedrībā “USMAS 

KRASTS”” atzīšanu par spēku zaudējušu 

S. Pētersone, D. Karols, A. Pinkens, D. Tabulēvica, I. Norenberga, L. Pīlēģis, E. Kārkliņa, 

A. Kalniņš 

 

Ziņo D. Karols, ar 2023. gada. 29. jūnija lēmumu tika nolemts par izstāšanos no 

biedrībām. Dažās biedrībās dalība tika saglabāta. Diskusijās tika izteikti viedokļi par 

nepieciešamību veikt izvērtējumu par dalību biedrībās. Sagatavots lēmumprojekts, kurā atzīt 

par spēku zaudējušu iepriekšējo lēmumu un aicina saglabāt dalību sešās biedrībās. 

Lēmumprojekts izskatīts Finanšu komitejā. Notika diskusija, ka minētos lēmumprojektus 

nesaskaņoja Juridiskās departamenta darbinieki norādot uz nepieciešamajiem papildinājumiem. 

Lēmumprojekti papildināti ar detalizētāku informāciju, kas ļauj mums īstenot pašvaldību 

kopīgās intereses. 

 Andra Grīvāne-Bārda nav redzama Zoom tiešsaistes platforma pieslēdzas no plkst. 

13.07 līdz plkst. 13.10 

A. Pinkens jautā, vai lēmumprojekta versija un redakciju saskaņojuši juristi? 

D. Karols skaidro, ka pēc Finanšu komitejas deputātu balsojumu minētais 

lēmumprojekts iekļauts domes sēdes darba kārtībā, ņemot vērā deputātu balsojumu un 

papildināts ar nepieciešamajiem punktiem. 

Starp A. Pinkenu un D. Karolu notiek diskusija par lēmumprojektu.  
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I. Norenberga nav redzama Zoom tiešsaistes platforma pieslēdzas no plkst. 13.23 līdz 

plkst. 13.26 

A. Pinkens jautā D. Tabulēvicas viedokli par lēmumprojektu. 

D. Tabulēvica atbild, likumā noteikts, ka dome var lemt par pašvaldību dalību biedrībā 

vai nodibinājumā, ja tā nepieciešama sabiedrības virzītas vietējās attīstības īstenošanai. Dalība 

biedrībā nav pretrunā ar likumu un ir pieļaujama. 

I. Norenberga jautā, vai biedrības dalības maksa ir mainījusies? Par biedru maksu ziņot 

pie katra lēmumprojekta? 

D. Karols atbild – nav mainījusies. Katrā lēmumprojektā dalības maksa norādīta. 

E. Kārkliņa jautā, kāda plānota turpmākā darbība šajā biedrībā? 

D. Karols atbild, ka piedalījās sēdē, kur piedalījās arī Kuldīgas novada pašvaldības un 

Ventspils novada pašvaldības pārstāvji. Skaidro turpmākos plānu par sadarbību ar biedrību. 

L. Pīlēģis jautā, kam tiks virzīts jautājums par ceļa infrastruktūru? 

D. Karols atbild, ka jautājumu aktualizēs Satiksmes ministrijā saistībā par valsts ceļu 

tīklu. 

Notiek diskusija par darbību biedrībā. 

L. Pīlēģis jautā, cik burāšanas sacensības biedrība ir organizējusi un cik kilometri 

iepriekš pieminētie valsts autoceļi atrodas Talsu novadā? 

D. Karols atbild, ka nav šīs biedrības biedrs, lai varētu detalizēti atbildēt uz visiem 

jautājumiem. 

A. Kalniņa viedoklis, ka biedru maksa ir salīdzinoši zema pret ieguvumiem. Izsaka 

viedokli par pašvaldības pārstāvību konkrētajā biedrībā. 

I. Norenberga nav redzama Zoom tiešsaistes platforma pieslēdzas no plkst. 13.45 līdz 

plkst. 14.01 

A. Pinkena viedoklis, ka likumā nebūs ierakstīti argumenti, lai palīdzētu biedrībām un 

nevar neatzīmēt, ka kādreiz tas bija pieņemams, bet situācija mainījās 2023. gada 1. janvārī un 

nav atbalstāma šāda prakse. Neatbalsta dalību nevienā no šīm biedrībām. 

D. Karols izsaka viedokli par līdzdalību biedrībās. Aicina atbalstīt lēmumprojektus un 

saglabāt to modeli, kas strādā. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

8 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

“PRET” -  
5 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Aldis Pinkens, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs) 

“ATTURAS” -  1 (Eva Kārkliņa) 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par pašvaldības dalību biedrībā “USMAS KRASTS” un Talsu novada 

pašvaldības domes 2023. gada 29. jūnija lēmuma Nr.253 “Par pašvaldības dalību biedrībā 

“USMAS KRASTS”” atzīšanu par spēku zaudējušu”. 

 

28.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Piļu un muižu asociācija” un Talsu novada 

pašvaldības domes 2023. gada 29. jūnija lēmuma Nr. 257 “Par pašvaldības dalību 

biedrībā “Latvijas Piļu un muižu asociācija”” atzīšanu par spēku zaudējušu 

S. Pētersone, A. Kalniņš, A. Pinkens 

 

Jautājumi, priekšlikumi nav.  



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

A. Kalniņa viedoklis, ka šajā gadījumā mēs palīdzam savām muižām, jo kā biedri 

pašvaldības piļu  un muižu pārstāvji tiek aicināti uz apmācībām, semināriem  un var doties 

bezmaksas.  

A. Pinkena viedoklis, ka ar biedrību tika panākts risinājums, noskaidrots, ka ir 

iespējamas arī cita sadarbības forma – sadarbības līgums. 

Plkst. 14.00 iziet L. Pīlēģis 

Plkst. 14.02 pievienojas L. Pīlēģis 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

9 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, 

Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  4 (Antra Grūbe, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs) 

“ATTURAS” -  2 (Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga) 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Piļu un muižu asociācija” un 

Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 29. jūnija lēmuma Nr. 257 “Par pašvaldības 

dalību biedrībā “Latvijas Piļu un muižu asociācija”” atzīšanu par spēku zaudējušu”. 

 

29.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pašvaldību mācību centrs” un Talsu novada 

pašvaldības domes 2023. gada 29. jūnija lēmuma Nr. 269 “Par pašvaldības dalību 

biedrībā “Latvijas Pašvaldību mācību centrs”” atzīšanu par spēku zaudējušu 

S. Pētersone, D. Karols, A. Pinkens, G. Rakēviča 

 

Plkst. 14.04 iziet L. Pīlēģis 

Plkst. 14.06 pievienojas L. Pīlēģis 

 

Jautājumi, priekšlikumi nav.  

 

A. Pinkena viedoklis, par dalību biedrībā “Latvijas Pašvaldību mācību centrs”.  

D. Karola viedoklis par dalību biedrībā. 

G. Rakēviča sniedz skaidrojumu par nepieciešamību saglabāt dalību biedrībā “Latvijas 

Pašvaldību mācību centrs”. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

8 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

“PRET” -  4 (Antra Grūbe, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs) 

“ATTURAS” -  3 (Andra Grīvāne-Bārda, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga) 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pašvaldību mācību centrs” un 

Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 29. jūnija lēmuma Nr. 269 “Par pašvaldības 

dalību biedrībā “Latvijas Pašvaldību mācību centrs”” atzīšanu par spēku zaudējušu”. 
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30.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “Meža īpašnieku biedrība “MEŽA KONSULTANTS”” 

un Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 29. jūnija lēmuma Nr. 271 ”Par 

pašvaldības dalību biedrībā “Meža īpašnieku biedrība “MEŽA KONSULTANTS””” 

atzīšanu par spēku zaudējušu 

S. Pētersone 

 

Jautājumi, priekšlikumi, viedokļi nav.  

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

8 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

“PRET” -  3 (Andra Grīvāne-Bārda, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs) 

“ATTURAS” -  4 (Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Lauris Pīlēģis) 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par pašvaldības dalību biedrībā “Meža īpašnieku biedrība “MEŽA 

KONSULTANTS”” un Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 29. jūnija lēmuma Nr. 

271 ”Par pašvaldības dalību biedrībā “Meža īpašnieku biedrība “MEŽA 

KONSULTANTS””” atzīšanu par spēku zaudējušu”. 

 

31.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pašvaldību sociālo dienestu vadītāju 

apvienība” un Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 29. jūnija lēmuma Nr. 273 

“Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pašvaldību sociālo dienestu vadītāju 

apvienība”” atzīšanu par spēku zaudējušu 

S. Pētersone 

 

Jautājumi, priekšlikumi, viedokļi nav.  

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

8 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

“PRET” -  4 (Antra Grūbe, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs) 

“ATTURAS” -  3 (Andra Grīvāne-Bārda, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga) 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pašvaldību sociālo dienestu 

vadītāju apvienība” un Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 29. jūnija lēmuma Nr. 

273 “Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Pašvaldību sociālo dienestu vadītāju 

apvienība”” atzīšanu par spēku zaudējušu”. 

 

32.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Bāriņtiesu darbinieku asociācija” un Talsu 

novada pašvaldības domes 2023. gada 29. jūnija lēmuma Nr. 272 “Par pašvaldības 

dalību biedrībā “Latvijas Bāriņtiesu darbinieku asociācija”” atzīšanu par spēku 

zaudējušu 

S. Pētersone, A. Pinkens, D. Karols. A. Grūbe, I. Zaķe, G. Bērziņš, A. Stūrmanis 

 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

A. Pinkens jautā, lēmumprojektā minēts, ka tiek izstrādāti grozījumi Bāriņtiesu 

likumā, ka noteikt ar likumu atrasties biedrībā “Latvijas Bāriņtiesu darbinieku asociācija”. 

Šobrīd secina, ka nav atļauta dalība biedrībā. Lūdz skaidrojumu. 

D. Karols skaidro, ka lēmumprojekta lemjošajā daļā ir divi punkti, kas skaidri norāda, 

ka tiek atcelts iepriekšējais lēmums un saglabāt dalību biedrībā. Sniedz sīkāku skaidrojumu. 

A. Grūbe jautā, cik Talsu novada Bāriņtiesas darbinieki ir asociācijas biedri? 

I. Zaķe atbild, ka asociācijā ir visa Bāriņtiesa kopumā ar visiem darbiniekiem. 

G. Bērziņa viedoklis, ka iepriekš jau norādīja, ka pārtraucot dalību “Bāriņtiesu 

darbinieku asociācijā” lēmums ir pārsteidzīgs. Bāriņtiesu darbinieki gūst pienesumu savai 

profesionālai pilnveidei un arī problēmu risināšanai. Šobrīd Bāriņtiesu likums paredz, pēc 

kādiem principiem darbojas bāriņtiesas priekšsēdētājs, priekšsēdētāja vietnieks un Bāriņtiesas 

locekļi pildot savus amata pienākumus. 

A. Stūrmanis  izsaka viedokli par dalību biedrībā. Atbalstīs dalību biedrībā “Bāriņtiesu 

darbinieku asociācijā”. 

A. Pinkena viedoklis par pašvaldības dalību biedrībā “Bāriņtiesu darbinieku 

asociācijā”. 

A. Pinkens lūdz juristiem izskatīt situāciju jautājumos, ka cita iestāde nevar būt biedrs, 

jo biedrībā var būt Talsu novada pašvaldība, kā juridiska persona. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

8 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

“PRET” -  4 (Antra Grūbe, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs) 

“ATTURAS” -  3 (Andra Grīvāne-Bārda, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga) 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Bāriņtiesu darbinieku asociācija” 

un Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 29. jūnija lēmuma Nr. 272 “Par pašvaldības 

dalību biedrībā “Latvijas Bāriņtiesu darbinieku asociācija”” atzīšanu par spēku zaudējušu”. 

 

Plkst. 14.35 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 14.35 A. Grīvāne-Bārda pārtrauc dalību domes sēdē 

Plkst. 14.50 sēde turpinās 

 

33.§ 

Par Valdemārpils pilsētas un Ārlavas, Īves un Lubes pagastu apvienības pārvaldes un 

Laidzes un Vandzenes pagastu apvienības pārvaldes reorganizāciju un nolikuma 

“Valdemārpils apvienības pārvaldes nolikums” izdošanu 

S. Pētersone, D. Tabulēvica, A. Pinkens, I. Purviņa, J. Kļava 

 

Ziņo D. Tabulēvica, lēmumprojekts paredz ar 2024.gada 1.septembri apvienot Talsu 

novada pašvaldības iestādes – Valdemārpils pilsētas un Ārlavas, Īves un Lubes pagastu 

apvienības pārvalde un Laidzes un Vandzenes pagastu apvienības pārvalde – rezultātā tiek 

izveidota Valdemārpils apvienības pārvalde. Ar 2024.gada 1.septembri Valdemārpils 

apvienības pārvalde ir Valdemārpils pilsētas un Ārlavas, Īves un Lubes pagastu apvienības 

pārvaldes un Laidzes un Vandzenes pagastu apvienības pārvaldes uzdevumu, tiesību, saistību, 

mantas, finanšu līdzekļu, lietvedības un arhīva pārņēmēja. Līdz 2024.gada 31.augustam veikt 

reorganizējamo iestāžu materiālo un finanšu līdzekļu inventarizāciju, nosakot mantas vērtību 

un saistību apjomu. Pašvaldības izpilddirektoram līdz 2024.gada 11.jūlijam iesniegt 

pašvaldības domes lēmumprojektu par apvienojamo iestāžu vadītāju turpmāko nodarbinātību. 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

A. Pinkens jautā, vai amatu katalogu komitejās neskatīs? 

S. Pētersone atbild, ka jautājumu skatīs 11. jūlija domes sēdē. 

A. Pinkens jautā, ko nozīmē lēmumprojektā norādītais, šobrīd netiek samazināts 

darbinieku skaits? 

I. Purviņa skaidro, ka pagastu pārvaldēs tiks samazināts darbinieku skaits līdz 25 %, 

saskaņā ar Rīcības plānu. 

A. Pinkens jautā, īsuma pastāstīt par iestāžu vadītāju turpmāko nodarbinātību? 

I. Purviņa skaidro, ka šobrīd pārvalžu vadītāji tiek izvērtēti. Ņemot vērā izvērtējumā 

saņemto punktu skaitu, darbinieki ar augstāko punktu skaitu tiks virzīti tālāk. 

A. Pinkens  lūdz deputātiem atsūtīt dokumentu ar kuru esošie iestāžu vadītāji tiek 

vērtēti un dokumentu, kur tiek pieņemts lēmums par pārvalžu vadītājiem. 

A. Pinkens jautā, skaidrot lēmumprojekta 3. punktu. 

S. Pētersone skaidro jautājumu. 

Notiek diskusija par nolikuma punktiem. 

S. Pētersone informē, ka Dokumentu pārvaldības sistēmā “LIETVARIS” pievienoti  

divi priekšlikumi. 

1. priekšlikums: Lūdzu izteikt nolikuma 5.nodaļu šādā redakcijā: “5. Noslēguma 

jautājumi 18. Atzīt par spēku zaudējušu Talsu novada pašvaldības domes 2024.gada 

29.februāra nolikumu “Valdemārpils pilsētas un Ārlavas, Īves un Lubes pagasta apvienības 

pārvaldes nolikums”. 19. Atzīt par spēku zaudējušu Talsu novada pašvaldības domes 2024.gada 

29.februāra nolikumu “Laidzes un Vandzenes pagasta apvienības pārvaldes nolikums”. 20. 

Iestāde līdz 2025.gada 30.jūnijam sniedz ūdenssaimniecības pakalpojumus Laidzes pagastā un 

Vandzenes pagastā. 21. Nolikums stājas spēkā 2024.gada 1.septembrī.” Priekšlikumu izsaku, 

jo Laidzes un Vandzenes pagasta apvienības pārvaldes vadītāja informēja, ka līdzšinējā 

nolikumā bija tagad piedāvātajā 20.punktā noteiktais pārejas periods ūdenssaimniecības 

pakalpojumu sniegšanai Laidzes pagastā un Vandzenes pagastā., iesniedza Aigars Šturms 

2. priekšlikums: izteikt 5. Īstenojot šā nolikuma 3.1.apakšpunktā noteiktās iestādes 

pamatfunkcijas, iestāde katrā teritoriālā iedalījuma vienībā:, iesniedza Aldis Pinkens 

A. Pinkens sniedz skaidrojumu par priekšlikumu. 

J. Kļava jautā, kā tiek domāts katrā pagasta pārvaldē tiek veikti maksājumi? 

A. Pinkens atbild, ka  katrā pagastu pārvaldē jāsniedz šādi pakalpojumi. 

Plkst. 15.35 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 15.45 sēde turpinās 

 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu. 

Balsojums par priekšlikumu “Lūdzu izteikt nolikuma 5.nodaļu šādā redakcijā: "5. Noslēguma 

jautājumi 18. Atzīt par spēku zaudējušu Talsu novada pašvaldības domes 2024.gada 

29.februāra nolikumu “Valdemārpils pilsētas un Ārlavas, Īves un Lubes pagasta apvienības 

pārvaldes nolikums”. 19. Atzīt par spēku zaudējušu Talsu novada pašvaldības domes 2024.gada 

29.februāra nolikumu “Laidzes un Vandzenes pagasta apvienības pārvaldes nolikums”. 20. 

Iestāde līdz 2025.gada 30.jūnijam sniedz ūdenssaimniecības pakalpojumus Laidzes pagastā un 

Vandzenes pagastā. 21. Nolikums stājas spēkā 2024.gada 1.septembrī." Priekšlikumu izsaku, 

jo Laidzes un Vandzenes pagasta apvienības pārvaldes vadītāja informēja, ka līdzšinējā 

nolikumā bija tagad piedāvātajā 20.punktā noteiktais pārejas periods ūdenssaimniecības 

pakalpojumu sniegšanai Laidzes pagastā un Vandzenes pagastā.” 

“PAR”  -  

12 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Antra Grūbe, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Priekšlikums pieņemts 

 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu. 

Balsojums par priekšlikumu “izteikt 5. Īstenojot šā nolikuma 3.1.apakšpunktā noteiktās iestādes 

pamatfunkcijas, iestāde katrā teritoriālā iedalījuma vienībā:”,  

“PAR”  -  

12 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Antra Grūbe, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Priekšlikums pieņemts 

 

Plkst.15.49 pievienojas A. Kalniņš 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

9 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis, Almants Kalniņš[balso paceļot roku]) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  
5 (Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs) 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par Valdemārpils pilsētas un Ārlavas, Īves un Lubes pagastu apvienības 

pārvaldes un Laidzes un Vandzenes pagastu apvienības pārvaldes reorganizāciju un nolikuma 

“Valdemārpils apvienības pārvaldes nolikums” izdošanu”. 

 

34.§ 

Par Sabiles pilsētas un Abavas pagasta apvienības pārvaldes un Stendes pilsētas un 

Virbu pagasta apvienības pārvaldes, un Lībagu un Strazdes pagastu apvienības 

pārvaldes reorganizāciju un nolikuma “Sabiles un Stendes apvienības pārvaldes 

nolikums” izdošanu 

S. Pētersone 

 

Jautājumi, priekšlikumi, viedokļi nav.  

 

S. Pētersone informē, ka Dokumentu pārvaldības sistēmā “LIETVARIS” pievienots  

priekšlikums.  

Priekšlikums: “izteikt 5.p Īstenojot šā nolikuma 3.1.apakšpunktā noteiktās iestādes 

pamatfunkcijas, iestāde katrā teritoriālā iedalījuma vienībā:”, iesniedza Aldis Pinkens 

 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu. 

Balsojums par priekšlikumu "izteikt 5.p Īstenojot šā nolikuma 3.1.apakšpunktā noteiktās 

iestādes pamatfunkcijas, iestāde katrā teritoriālā iedalījuma vienībā:", iesniedza Aldis Pinkens 

“PAR”  -  

13 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 
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“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Priekšlikums pieņemts 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

8 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  
5 (Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs) 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par Sabiles pilsētas un Abavas pagasta apvienības pārvaldes un Stendes 

pilsētas un Virbu pagasta apvienības pārvaldes, un Lībagu un Strazdes pagastu apvienības 

pārvaldes reorganizāciju un nolikuma “Sabiles un Stendes apvienības pārvaldes nolikums” 

izdošanu”. 

 

35.§ 

Par Rojas pagasta pārvaldes un Kolkas pagasta pārvaldes reorganizāciju un nolikuma 

“Rojas apvienības pārvaldes nolikums” izdošanu 

S. Pētersone 

 

Jautājumi, priekšlikumi, viedokļi nav.  

 

S. Pētersone informē, ka Dokumentu pārvaldības sistēmā “LIETVARIS” pievienots  

priekšlikums.  

Priekšlikums: “izteikt 5.p Īstenojot šā nolikuma 3.1.apakšpunktā noteiktās iestādes 

pamatfunkcijas, iestāde katrā teritoriālā iedalījuma vienībā:”, iesniedza Aldis Pinkens 

 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu. 

Balsojums par priekšlikumu "izteikt 5.p Īstenojot šā nolikuma 3.1.apakšpunktā noteiktās 

iestādes pamatfunkcijas, iestāde katrā teritoriālā iedalījuma vienībā:", iesniedza Aldis Pinkens 

“PAR”  -  

13 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Aldis 

Pinkens[ balso paceļot roku]) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Priekšlikums pieņemts 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

8 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 
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“ATTURAS” -  
5 (Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs) 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par Rojas pagasta pārvaldes un Kolkas pagasta pārvaldes reorganizāciju 

un nolikuma “Rojas apvienības pārvaldes nolikums” izdošanu”. 

 

36.§ 

Par Balgales, Ķūļciema un Laucienes pagastu apvienības pārvaldes un Mērsraga 

pagasta pārvaldes reorganizāciju un nolikuma “Laucienes apvienības pārvaldes 

nolikums” izdošanu 

S. Pētersone 

 

Jautājumi, priekšlikumi, viedokļi nav.  

 

S. Pētersone informē, ka Dokumentu pārvaldības sistēmā “LIETVARIS” pievienots  

priekšlikums.  

Priekšlikums: “izteikt 5.p Īstenojot šā nolikuma 3.1.apakšpunktā noteiktās iestādes 

pamatfunkcijas, iestāde katrā teritoriālā iedalījuma vienībā:”, iesniedza Aldis Pinkens 

 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu. 

Balsojums par priekšlikumu "izteikt 5.p Īstenojot šā nolikuma 3.1.apakšpunktā noteiktās 

iestādes pamatfunkcijas, iestāde katrā teritoriālā iedalījuma vienībā:", iesniedza Aldis Pinkens 

“PAR”  -  

13 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Priekšlikums pieņemts 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

8 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  
5 (Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs) 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par Balgales, Ķūļciema un Laucienes pagastu apvienības pārvaldes un 

Mērsraga pagasta pārvaldes reorganizāciju un nolikuma “Laucienes apvienības pārvaldes 

nolikums” izdošanu”. 

 

37.§ 

Par Ģibuļu pagasta pārvaldes un Valdgales pagasta pārvaldes reorganizāciju un 

nolikuma “Ģibuļu pagasta pārvaldes nolikums” izdošanu 

S. Pētersone 

 

Jautājumi, priekšlikumi, viedokļi nav.  
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S. Pētersone informē, ka Dokumentu pārvaldības sistēmā “LIETVARIS” pievienots  

priekšlikums.  

Priekšlikums: “izteikt 5.p Īstenojot šā nolikuma 3.1.apakšpunktā noteiktās iestādes 

pamatfunkcijas, iestāde katrā teritoriālā iedalījuma vienībā:”, iesniedza Aldis Pinkens 

 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu. 

Balsojums par priekšlikumu "izteikt 5.p Īstenojot šā nolikuma 3.1.apakšpunktā noteiktās 

iestādes pamatfunkcijas, iestāde katrā teritoriālā iedalījuma vienībā:", iesniedza Aldis Pinkens 

“PAR”  -  

13 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Priekšlikums pieņemts 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

8 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  
5 (Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs) 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par Ģibuļu pagasta pārvaldes un Valdgales pagasta pārvaldes 

reorganizāciju un nolikuma “Ģibuļu pagasta pārvaldes nolikums” izdošanu”. 

 

38.§ 

Par Andas Felšas atbrīvošanu no Talsu novada dzīvojamo māju privatizācijas komisijas 

locekļa amata 

S. Pētersone, D. Tabulēvica, A. Pinkens, I. Romaško 

 

Ziņo D. Tabulēvica, pašvaldībā 2024. gada 18. jūnijā saņemts Talsu novada dzīvojamo 

māju privatizācijas komisijas locekles Andas Felšas iesniegums, kurā lūgts atbrīvot no 

komisijas locekļa pienākumu pildīšanu ar 2024. gada 1. jūliju.  

A. Pinkens jautā, kāds ir pārējo komisijas locekļu sastāvs? 

I. Romaško atbild, ka šobrīd komisijā ir tikai  viens komisijas loceklis I. Romaško. 

Plāns uzrunāt darbiniekus, kuri varētu šobrīd pildīt arī komisijas locekļa pienākumus. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

13 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 
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DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par Andas Felšas atbrīvošanu no Talsu novada dzīvojamo māju 

privatizācijas komisijas locekļa amata”. 

 

39.§ 

Par Māra Rozenberga atbrīvošanu no Talsu novada Pasažieru pārvadājumu un ceļu 

apsaimniekošanas komisijas priekšsēdētāja un locekļa amatiem 

S. Pētersone, D. Tabulēvica 

 

Ziņo D. Tabulēvica, 2024. gada 21. jūnijā saņemts Talsu novada Pasažieru 

pārvadājumu un ceļu apsaimniekošanas komisijas priekšsēdētāja Māra Rozenberga iesniegums 

ar lūgumu atbrīvot no komisijas priekšsēdētāja un locekļu pienākumu pildīšanas ar 2024. gada 

27. jūniju. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmumprojektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

12 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Antra Grūbe, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Almants 

Kalniņš[balso paceļot roku]) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

“NEPIEDALĀS” -  1 Māris Rozenbergs) 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu “Par Māra Rozenberga atbrīvošanu no Talsu novada Pasažieru 

pārvadājumu un ceļu apsaimniekošanas komisijas priekšsēdētāja un locekļa amatiem”. 

 

Plkst. 16.05 aiziet D. Karols 

Plkst. 16.05 aiziet A. Kalniņš 

 

Informatīvā daļa 

40.§ 

Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

S. Pētersone, V. Bārda, J. Kļava A. Stūrmanis, L. Pīlēģis, A. Pinkens, I. Romaško 

 

Ziņo V. Bārda ar 1. jūniju Talsu novada pašvaldībā sāk strādāt departamenti. Skaidro 

situāciju Talsu novada pašvaldības Centrālajā pārvaldē. Informē par darbu ar 

kapitālsabiedrībām, par esošajiem projektiem. Pašlaik tiek aktualizēts jautājums par 

iepirkumiem. 

J. Kļavas priekšlikums par domes sēžu un komitejas komiteju sēžu protokolēšanu, 

veikt īsāku protokolu rakstīšanu, jo klāt tiek pievienots arī audio ieraksts. 

A. Stūrmanis jautā, var skaidrot tuvāk par Sīkraga problēmas risinājumu un kā notiek 

Dundagas ielas remonts? 

V. Bārda atbild, ka kontaktējies ar īpašnieku vairākas reizes no viņa puses piekāpšanās 

nemainās. Tiks informēti īpašnieki un papildus meklēs risinājumu. Dundagas ielā būvnieks 

piekrīt visām darbībām un izstrādāts redzējums. 

A. Stūrmanis jautā, vai zaudējumu apmērs ir zināms? 

V. Bārda atbild, ka videi nodarītie zaudējumi  un apjom ir nofiksēts. 

L. Pīlēģis jautā, kas un kādā apmērā tika iepirkts iepirkumā autotransporta 

pakalpojumu daudzumam pašvaldību struktūrvienību vajadzībām? Kas notiek ar iepirkumiem 

pirmsskolas izglītības iestādei “Vīnodziņa” un Dundagas ielas otrā kārta? 
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V. Bārda atbild, ka uzreiz nevar sniegt atbildi.  

S. Pētersone papildina jautājumu par iepirkumiem. 

L. Pīlēģis jautā, vai ir noskaidrots un var sniegt informāciju par zemēm zem 

daudzstāvu mājām? 

V. Bārda atbild, ka nav izrunāts, bet departamenta vadītājai šī būs viena no 

prioritārajām lietām kas jādara. 

A. Stūrmanis Zoom tiešsaistes platformā nav redzams no plkst.16.14 līdz plkst.16.16 

L. Pīlēģis lūdz deputātiem nosūtīt informāciju, grafiku, kā virzāmies uz priekšu, jo 

jautājums iedzīvotājiem ļoti aktuāls. 

A. Pinkens jautā, cik tālu jautājumā par kurināmā iepirkumu. 

V. Bārda atbild, ka noslēdzies iepirkums un Nekustamo īpašumu  un vides aizsardzības 

departaments sagatavojis līgumus un tie šonedēļ tiks parakstīti un tad var notikt malkas piegāde. 

A. Pinkens jautā, par Rojas iedzīvotāju kolektīvo iesniegumu? 

V. Bārda jautājums nav izpildīts. 

A. Pinkens jautā, par situāciju ar SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” 

I. Romaško skaidro situāciju par rēķiniem. 

A. Pinkens lūdz deputātiem nosūtīt informāciju par tiesvedība ar Dzimtsarakstu 

nodaļas darbiniekiem.  

 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

Informatīvā daļa 

41.§ 

Domes priekšsēdētāja ziņojums 

S. Pētersone, L. Pīlēģis, A. Pinkens, J. Kļava 

 

S. Pētersone ziņo par izpilddirektoru un izpilddirektora vietnieka amatu konkursiem. 

L. Pīlēģis, vēlas, lai deputātiem nosūta informāciju par pretendentiem, kas kvalificējās 

pēdējai kārtai. 

S. Pētersone informē par publisko apspriešanu diviem tematiskiem plānojumiem – par 

piekrastes attīstības plānojumu un transporta attīstības plānojums, kur iezīmējās virkne 

problēmu un iebildumu. Informē par projektiem. Šobrīd aktuāli Eiropas Savienības finansētie 

projekti. Šobrīd jāizskata visi projekti prioritārā secībā un jāiesniedz Pārraudzības padomei, lai 

lemtu par tālākajām rīcībām. Tiks sagatavots lēmumprojekts par projektu prioritāro secību, kuru 

plānots skatīt 10. jūlija Attīstības komitejas sēdē. 

L. Pīlēģis jautā par iesniegtajām atskaitēm Finanšu ministrijai. Lūgums atsūtīt 

informāciju deputātiem un saturu, ko iesniedz Finanšu ministrijai. 

A. Pinkens jautā, par Budžeta komisijas sēdē pieņemtajiem lēmumiem par 

Valdemārpils apvienības budžeta izmaiņām pārliekot finansējumu no kurināmā uz 

elektroenerģiju, kādas problēmas radušās? 

S. Pētersone atbild, ka informāciju nosūtīs deputātiem. 

A. Pinkens jautā, par līgumu slēgšanu ar SIA “TV 9 Pakalni”? 

J. Kļava skaidro jautājumu par sākotnēji budžetā iekļauto finansējumu un komisijā 

apstiprināto finansējumu. 

A. Pinkens jautā, par kādu pakalpojumu slēdz līgumu Talsu 2. vidusskola?  

J. Kļava paskaidro situāciju par nepieciešamo remontu Talsu 2. vidusskolā. 

S. Pētersone – informāciju nosūtīs deputātiem. 

A. Pinkens iesaka  Budžeta komisijas lēmumus nosūtīt adresātiem noteiktā laikā. 

L. Pīlēģis lūdz, sagatavot apkopojumu par Talsu pilsētas svētku budžeta tāmi, par 

kopējām izmaksām. Kādas ir svētku reālās kopējās izmaksas? 
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S. Pētersone skaidro, ka jautājums pārrunāts komisijā un pēc Talsu pilsētas svētkiem 

jāsaprot no kādām sastāvdaļām pasākums tika finansēts. 

L. Pīlēģis jautā, vai uz nākošā mēneša domes sēdi var sagatavot informāciju un sniegt 

ziņojumu par svētku izmaksām? 

S. Pētersone atbild, ka jautājums tiks skatīts arī Budžeta komisijā. 

L. Pīlēģis iesaka, Budžeta komisijas protokolā iekļaut informāciju par Talsu pilsētas 

svētku izmaksām. 

Notiek diskusija par pārvaldnieku atlases procesu. 

A. Pinkens lūdz sagatavot skaidrojumu, kā notiek pārvaldnieku izvērtēšanas process, 

lai gūtu saprotamas un taisnīgu izvērtēšanas procesu. 

 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

 

Sēde slēgta plkst. 16.56 

 

Sēdes vadītājs (paraksts*) Sandra Pētersone 

Parakstīts 09.07.2024 

 

Protokolētāja (paraksts*) Aija Šprunka 

Parakstīts 09.07.2024 

 

 


